
PROTOKÓŁ NR IX/20U 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 21 września 2011 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Węgorzynie 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 900 a zakończyło o godz. 1325 

Nieobecni radni: Cierpisz Heronim 

a 
Przewodniczący Rady Miejskiej — otwieram LX sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie. Witam 
przybyłych gości, witam Starostę Powiatu Łobeskiego Pana Brodzińskiego, witam członka 
Zarządu Powiatu Łobeskiego Pana Drozdowskiego, radny jeszcze członkiem zarządu może Pan 
będzie, witam Burmistrz naszą witam Sekretarz, Skarbnik. Witam sołtysów, przedstawicieli 
Goleniowa, prasę i witam nas radni. Jesteśmy dzisiaj w komplecie, a brakuje jednego. Witając 
sołtysów chciałbym szczególnie powitać nowego sołtysa w naszym gronie, bo poprzednia Pani 
sołtys z przyczyn rodzinnych musiała wyjechać z naszego terenu i sołtysem na Winnikach, 
obowiązki sołtysa przejął Arkadiusz Pliżga proszę niech się Pan przedstawi 
(lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, lista obecności 
sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

Sołtys Winnik Pan Pliżga - dzień dobry 

Przewodniczący Rady Miejskiej — w symbol sołtysa wręczam Panu różę ona jest ostra, żebyś 
Pan wiedział, że praca sołtysa jest bardzo trudna, ale to były powitania, ale ja chciałbym jeszcze 
dopełnić rzeczy uroczystej, bo po tych różnych procedurach zawiłościach odszedł od nas jeden z 
radnych i chciałbym za ten okres pracy dotychczasowej podziękować za pracę w Radzie Miejskiej 
w Węgorzynie w VI kadencji 2010 — 2014 Panu Tadeuszowi Słomińskiemu. Składam serdeczne 
podziękowanie za pracę w okresie od 1 grudnia 2010 do 30 czerwca 2011 w Radzie Miejskiej w 
Węgorzynie. Życzę wszelkiej pomyślności w życiu osobistym i zawodowym oraz w dalszej pracy 
na rzecz społeczności lokalnej Przewodniczący Rady. I to obecny Panie sołtysie były Panie radny 
dopełnię formalności dziękuje za pracę i życzę powodzenia w życiu osobistym i zawodowym. 
Powitania myślę chyba dopełniliśmy nikogo nie Pani Kierownik OPS - u nie powitałem, mecenas 
stwierdzam, że ustawowy skład w tej chwili 14 radnych obecnych jest 13 radnych także nasze 
obrady będą prawomocne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu 1 b przedstawienia porządku sesji 
radni porządek sesji otrzymali, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — Szanowna Rado chciałabym prosić o wprowadzenie do porządku obrad w 
punkcie III podpunkt b informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Węgorzyno 
informacja o kształtowaniu się Wieloletniej prognozy finansowej w tym o przebiegu wykonania 
przedsięwzięć Gminy Węgorzyno oraz Planu finansowego kultury za I półrocze 2011 roku. Ten 
materiał tą obszerną informacje Państwo otrzymali już dużo wcześniej prosiłabym o 
wprowadzenie do porządku celem zatwierdzenia czy przyjęcia tego sprawozdania i jeszcze jedna 
moja prośba w punkcie IV podjęcie uchwał w różnych sprawach chciałabym prosić żeby w 
pierwszej kolejności rozpatrzyć sprawę wyrażenia zgody w trybie bezprzetargowym przetargu 
ustnego nieograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 151 /4 położonej w obrębie 
Winniki druk nr 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są jakieś inne uwagi do porządku obrad nie ma 
to przegłosujemy po kolei. Kto jest za tym, aby w porządku obrad w punkcie III wprowadzić 
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informację punkt b Pani Burmistrz informacja z przebiegu wykonania budżetu za pierwsze 
półrocze, kto jest za tym żeby wprowadzić to w punkcie III b? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw -0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - jednogłośnie została wprowadzona do porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej — kto jest za tym aby uchwałę na druku nr 14 wprowadzić 
przed zmianą Planu Odnowy Miejscowości Węgorzyno byłaby to uchwał jako pierwsza. Kto jest 
za tym, aby tą uchwałę wprowadzić w punkcie IV podjecie uchwał w sprawie, jako pierwszą? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za -11 
Przeciw -0 
Wstrzymało się — 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej - jednogłośnie została wprowadzona w porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej — w związku z wprowadzonymi zmianami przegłosujemy cały 
nasz dzisiejszy porządek obrad. Kto jest za tym, aby z wprowadzonymi zmianami przyjąć 
dzisiejszy porządek obrad, kto jest za tym: 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw -0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — porządek został przyjęty 

PORZĄDEK O B R A D 
IX sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na środę 21 września 2011 roku na godzinę 900 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku sesji 
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia VIII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 30 

czerwca 2011 roku 

II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

III. Informacje: 
a) informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 
b) informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Węgorzyno, informacja o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej w tym o przebiegu wykonania przedsięwzięć Gminy Węgorzyno oraz 
planu finansowego instytucji i kultury za I półrocze 2011 roku 

IV. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości 

oznaczonej numerem 151/4 położonej w obrębie Winniki — druk nr 14 
2. zmiana Planu Odnowy Miejscowości Węgorzyno - druk nr 1 
3. zmiany Uchwały Nr VIII/68/2011 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 czerwca 2011 

roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na sfinansowanie zadań 
inwestycyjnych — druk nr 2 
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4. zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na sfinansowanie zadań inwestycyjnych — druk nr 
3 

5. współdziałania z Gminą Łobez w realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego 
w niepublicznych przedszkolach, funkcjonujących na terenie Gminy Łobez — druk nr 4 

6. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011 — druk nr 5 
7. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2011 — 2020 — druk 

nr 6 
8. założeń do projektu budżetu gminy na 2012 rok - druk nr 7 
9. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 676/3 o pow. 0,0706 ha 

położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno — druk nr 8 
10. zasad obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Węgorzyno służebnościami 

gruntowymi i przesyłu — druk nr 9 
11. zmiany uchwały Nr XXVII/274/2009 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 stycznia 2009 

r. w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na czas nieokreślony dla Szkoły Podstawowej w 
Węgorzynie części nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem 811/2 położonej w 
obrębie numer 1 miasta Węgorzyno — druk nr 10 

12. zmiany uchwały Nr XXVII/276/2009 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 stycznia 2009 
r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi 560/2, 560/3, 560/4, 654/1, 654/2, 
654/3 i 654/8 położonych w obrębie nr 3 miasta Węgorzyno — druk nr 11 

13. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 49 o pow. 0,06 ha 
położonej w obrębie ewidencyjnym Mieszewo - druk nr 12 

14. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 654/8 o pow. 0,0392 ha 
położonej w obrębie ewidencyjnym nr 3 miasta Węgorzyno — druk nr 13 

15. zmiany uchwały Nr XLII/512/2010 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 czerwca 2010 
roku w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z 
terenu Gminy Węgorzyno na lata 2009- 2013 z perspektywą do 2032" - druk nr 15 

16. ustalenia kierunków działania Burmistrza Węgorzyna — druk nr 16 
17. skargi dotyczącej działań Burmistrz Węgorzyna - druk nr 17 
18. skargi dotyczącej działań Burmistrza Węgorzyna — druk nr 18 

V. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

V a) Protokół Nr 1 /2011 z posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej Rady 
Miejskiej w Węgorzynie odbytego w dniu 5,12 września 2011 r. w Sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

VI. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym 

VII. Wolne wnioski i komunikaty 

VIII. Zakończenie obrad 

Ic 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu I c przyjęcie protokołu z 
posiedzenia VIII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 czerwca 2011 roku myślę, że radni i 
nie tylko radni, ale sołtysi i mieszkańcy mieli możliwość zapoznać się z tym protokołem. Czy są 
uwagi do tego protokołu? W związku, że nie widzę zapytań ani rąk w górze przystępuje do 
głosowania, kto jest przyjęciem protokołu z posiedzenia VIII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 czerwca 2011 roku. Kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
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Za-13 
Przeciw -O 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady — protokół został przyjęty 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu II interpelacje wnioski i zapytania 
radnych, proszę o interpelacje wnioski i zapytania w tym punkcie proszę Pani radna Kamińska 

Radna Kamińska -

1. bardzo proszę Panią Burmistrz o interwencję usunięcia wierzby z terenu Szkoły 
Podstawowej w Runowie Pomorskim to jest pierwsza interpelacja 

2. druga chodzi mi o działkę przy sklepie w Runowie Pomorskim ta działka jest Państwa 
Zadybernych teraz jest tam robiony przy tej działce parking, nowo powstały parking i 
droga piesza, ciąg pieszy dla pieszych i Państwo proszą o wyraźne zaznaczenie wjazdu do 
siebie, dlatego, że wjazd jest obniżony, jest wjazd natomiast samochody dalej stają na tym 
miejscu wjazdu żeby to jakoś wyraźnie było zaznaczone, że to jest wjazd na działkę. Jeśli 
jest to możliwe po prostu Pan Zadyberny prosił żeby to było wyraźnie zaznaczone, że to 
jest wjazd na działkę a nie miejsce parkingowe 

3. i trzecia rzecz proszę, jeśli tutaj są a wiem, że tutaj są Panowie z Wodociągów proszę o 
przedstawienie czy wszyscy mieszkańcy użytkownicy wody mają już umowy czy dostali 
faktury? bo z tego, co zgłaszano jeszcze tydzień temu nie wszyscy dostali faktury 
rozliczeniowe o wodę, czyli to jest już jest długi okres czasu i również proszę powiedzieć 
jak te faktury, w jaki sposób mogą być rozliczane żeby ta informacja poszła do 
mieszkańców, bo z tego, co nam Pan wcześniej zapewniał nas, że będzie można fakturę 
rozliczać w różny sposób i teraz proszę o tych sposobach przedstawić jak ona ma 
wyglądać 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani radnej, patrzę na radnych Pani radna Pietrusz 

Radna Pietrusz -

1. na ulicy Runowskiej jest obiekt, w którym przed laty była stolarnia potem naprawa RTV 
na dzień dzisiejszy stoi pusty co tam będzie, jaki los go czeka? pyta o to mieszkaniec 

Pani Burmistrz - ulica Drawska tak? 

Radna Pietrusz - tak Drawska 

Pani Burmistrz — a nie ulica Runowska 

Radna Pietrusz - przepraszam Drawska nie Runowska pomyliłam się 
2. zaczął się rok szkolny Komisja Społeczno — Oświatowa, pomimo że miała w swoim 

planie przegląd i stan przygotowania szkół do roku szkolnego takiej informacji na dzień 
dzisiejszy nie ma jest, 21 co było przeszkodą a szkoda, bo zamykamy budżet i wnioski do 
budżetu a być może, że w szkołach będą jakieś dyrektorzy zaplanowali jakieś inwestycje 
czy remonty, których w swoich budżetach się nie zmieszczą i będzie taka potrzeba 
dotowania z budżetu gminy 

Strona 4 z 56 



3. składam jeszcze zapytanie w sprawie sprzedaży gruntów na terenie miasta Węgorzyno 
działka numer 800/1 przy ulicy Przemysłowej dawny ogródek jordanowski została 
sprzedana na użytkowanie wieczyste w celu budowy sklepu wielko powierzchniowego. W 
miesiącu maju 2011 r. działka nr 800/1 została wyceniona i sprzedana na użytkowanie 
wieczyste za 1 m 2 — 19,21 zł. Natomiast działka 750 m dalej nr 723/3 ul. Kopernika 18 
zagospodarowana na cele handlowe została wyceniona za 1 m 2 — 145,74 zł też do 
sprzedaży użytkownikowi wieczystemu. Proszę o wyjaśnienie, dlaczego działka gminna 
pod market została tak tanio sprzedana. Czy Burmistrz w zleceniu dla biegłego winna 
określić przeznaczenie działki, na jaki cel będzie zagospodarowana/ powszechnie 
wiadomo było, że jest to działka pod market. Czy rzeczoznawcy przekazane były 
wszystkie informacje niezbędne dom ustalenia właściwej ceny. Nie przekazanie informacji 
dla rzeczoznawcy, że działka jest przeznaczona pod market spowodowało zaniżenie ceny 
a przez to mniejszą wartość działki i mniejsze wpływy do budżetu gminy. Na zadane 
pytania proszę o odpowiedź na piśmie. Ja też bym chciała w centrum miasta dodam tylko 
działkę za 19 zł za m 2 ja to złożę na piśmie i oczekuję odpowiedzi na piśmie, dziękuje tyle 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję radnej Pietrusz, proszę o interpelacje radnych 
następne Pani radna Sławska 

Radna Sławska -

1. Ja mam trzy interpelacje, pierwsza dotyczy kortu w Runowie, kiedy Pani Burmistrz zleci 
pracę jest mało czasu i środki sołeckie przepadną. Chodzi o wykończenie kortu 

2. druga interpelacja kanalizacja dla Runowa czy jest już pozwolenie na budowę? 

3. i trzecia interpelacja wiadomo, że kończymy w tej chwili pracę na świetlicy i chciałabym 
wiedzieć, jeżeli pracę się zakończą wyremontujemy ja czy są pieniądze na palacza na 
węgiel jak będzie rozwiązana ta sprawa. Czy świetlica będzie czynna czy nie, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej Sławskiej, proszę radny Sadurek 

Radny Sadurek -
1. Panie Przewodniczący, Wysoka Radno może to nie będzie z całą dokładnością 

interpelacja, ale chcę Państwa powiadomić, że z ogromnym zadowoleniem informuję, że 
moja interpelacja, wniosek dotyczący przejść dla pieszych w ulicy Grunwaldzkiej została 
wykonana doczekała się szczęśliwej realizacji. Przejścia są i to piękne i realizacja trwała jak 
na nasze warunki bardzo krótko, bo od października 2010 do lipca 2011. Dziękuje 
wykonawcą i prowadzącym sprawę między innymi Pani Burmistrz oby tylko jeszcze 
kierowcy chcieli respektować te przejścia dla pieszych a nie polowali na pieszych jak na 
zające, 

2. Pani Burmistrz moje prośby o zajęcie się stroną internetową są na razie mało skuteczne, 
choć strona ewoluuje w dobrym kierunku. Chciałbym i nie tylko ja żeby było tam więcej 
informacji dotyczących miasta i gminy brakuje informacji dotyczącej terminów i zakresów 
prac wodno — kanalizacyjnych a nie dopowiedzenia są złą praktyką, chyba Pani nie boi się 
mieszkańców tak mi się wydaje. W końcu jest Pani naszym burmistrzem a nie 
Burmistrzem Łobza czy gdzieś tam Reska i dalej proszę ponownie i ponownie jeszcze raz 
o zakładkę zadaj pytanie Burmistrzowi lub inaczej nazwaną taką żeby miała Pani kontakt 
z ludźmi i odwrotnie jakieś forum internetowe. Bo wpisy, które się znajdują w księdze 
gości są żenujące stawiają nas wszystkich bardzo często w bardzo złym świetle i nie jest to 
miejsce na dyskusję i tak dalej. Bardzo proszę o przeniesienie tych zagadnień 
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3. i do Pana Przewodniczącego bardzo proszę by nową praktyką stało się doręczanie 
materiałów na sesje trochę w szybszym tempie. Ten plik materiałów, który dostaliśmy, 
został doręczony w nie cały tydzień przed posiedzeniem komisji, bo materiały 
otrzymaliśmy w czwartek posiedzenie komisji było w poniedziałek nie wskazuje na to by 
można było się z nimi w jakiś sposób szczegółowy zapoznać plus do tego dodany jeszcze 
ponad 80 stron protokołu z poprzedniej sesji, który się ukazał w dniu 14 września o 
godzinie 14 z groszami to jest niemożliwe każdy z nas ma życie zawodowe osobiste i nie 
można poświęcić całego czasu na zapoznawanie się z materiałami zresztą jest to bardzo 
nużące, meczące dziękuje bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnemu Sadurkowi proszę o zapytania radnych, 
proszę radny Szostakiewicz 

Radny Szostakiewicz -
1. Ja mam takie dwie interpelacje jedna dotyczy chodnika na ulicy Drawskiej czy istnieje 

możliwość poprawienia stanu technicznego tego chodnika jest on bardzo nierówny 
sprawia on problemy niejednemu mieszkańcowi 

2. A druga interpelacja dotyczy boksu dla zawodników na Stadionie ]Vhejskim u nas w 
Węgorzynie. Boksy dla zawodników trenerów są w fatalnym stanie są zniszczone 
połamane są te wszystkie obicia plastikowe często tam jest zaśmiecone jest brudno. 
Przyjeżdżają do nas różne drużyny, jeśli można by było prosić o pomalowanie tych 
boksów było by bardzo fajnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje proszę o zapytania radnych, radny Zieliński 

Radny Zieliński 

1. Pani Burmistrz mieszkańcy zgłaszają mają problemy jak wchodzą do gminy nie wiedzą, z 
kim rozmawiają czy obowiązek noszenia identyfikatorów, jest jakiś obowiązek, jeśli nie 
ma to bardzo proszę wprowadzić, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — 

1. dziękuje radnemu zapytania i interpelacje radnych, jak nie ma to wolę zapytać Panią 
Burmistrz, bo wiem to mam ze spotkań z mieszkańcami w temacie sieci wodociągowej i 
kanalizacyjnej nowy problem na ulicy Jagiellońskiej. Chciałbym zapytać za ile sprzedano w 
sumie w całości te działki za bankiem w tamtym rejonie jak to się będzie miało przed tymi 
zapytaniami mieszkańców, którzy pobudowali domy i kupili działki tak zwane uzbrojone i 
w tej chwili my musimy zrobić inwestycję typu wodociągi i kanalizację. Za jaką wartość 
my te działki sprzedaliśmy nie ile, kto tylko ile razy? Proszę radnych jak są pytania jak nie 
ma pytań proszę sołtys Korcz 

Sołtys Mielna Pan Korcz — 

1. Ja zastrzeżenia mam, co do tego koszenia poboczy dróg. Pas drogowy to nie jest pół 
metra tylko wykoszonej trawy a więcej i drogi powiatowe, krajowe są zakrzaczone 
zwierzyna wychodzi w ostatniej chwili nawet nie wiadomo, kiedy nawet nie ma czasu na 
hamowanie ginie pod kołami. Grono ludzi stoi po pieniądze młodych za darmo chcą 
wsiąść pieniążki po prostu mogliby tą robotę wykonywać ja nawet u siebie w 
miejscowości mam człowieka, który mówi niech dadzą mi 300 zł na miesiąc Zwierzynek, 
Mielno będzie droga czyściutka wykoszona bez niczego 
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2. i jeszcze jedna sprawa do panów z Goleniowa czy tej jeden hydrant w Mielnie to 
wszystko? Czy jeszcze będą dwa, bo miały być trzy, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje sołtysowi z Mielna, nie widzę zapytań sołtysów z 
terenu naszego, proszę sołtysie z Połchowa 
Sołtys Połchowa Pan Wojnarowski -

1. Ja prosiłbym Radę o wymianę tablic w na Połchowie tam są stare 

Pani Sekretarz — z nazwą miejscowości? 

Sołtys Połchowa Pan Wojnarowski - tak tam i ograniczenia są też stare kupę lat mają 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje sołtysowi Pani sołtys proszę 

Sołtys Chwarstna Pani Kuczyńska -

1. Ja mam takie pytanie do Pani Burmistrz czy będą jakieś środki na świetlice wiejskie dla 
świetlicowych, bo dzieci wiejskie są pokrzywdzone ja w tej chwili otwieram sama świetlicę 
wiejską dzieciom udostępniam im, bo przecież nie wszystkie wyjeżdżają w ogóle nie 
wyjeżdżają na wakacje a nie ma pieniędzy na świetlicowe i chciałabym, spytać Wysoką 
Radę, Panią Burmistrz czy będą takie pieniądze na właśnie tak jak sołtys pyta, Pani radna 
na palacza i na świetlicowe, dziękuje bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani sołtys, proszę Pani sołtys z Kraśnika 

Sołtys Kraśnika Pani Wierzchowska — 

1. Ja do Wodociągów mam zapytanie czy będzie udrożniona czy w ogóle będzie czynna 
studnia w Kraśniku, bo jakiś czas jest zatruta czy w ogóle będzie ona działać? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje sołtys z Kraśnika, proszę o zapytania sołtysów, 
proszę sołtys ze Zwierzynka 

Sołtys Zwierzynka Pan Stępień -

1. Ja mam pytanie do Pani Burmistrz czy drogi gminne będą łatane czy nie? w naszym 
sołectwie ja tam nie widziałem żeby ktoś łatał dziury po prostu 

a 
Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje sołtysie czy są jeszcze jakieś inne zapytania? nie 
widzę kończymy punkt wnioski zapytania i interpelacje radnych. Przechodzimy do punktu III 
informacje. Informacje Pani Burmistrz z działalności między sesjami informacja ustna proszę 
Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — Szanowni Państwo po dwóch konkursach nierozstrzygniętych na Kierownika 
wydziału Inwestycji, Remontów i Infrastruktury Komunalnej zadecydowałam o zatrudnieniu na 
te stanowisko Pana Jana Kosińskiego za chwilę Państwo tego pracownika zobaczycie i go wtedy 
przedstawię. W sprawach inwestycji i remontów trwają termomodernizacje świetlic Runowo 
Pomorskie, Sielsko, Mieszewo robione są dodatkowe prace na przykład instalacji elektrycznej czy 
dachu, które nie pod okiem modernizacji, ale niestety stan techniczny tych obiektów jest taki 
fatalny, że te prace za dodatkowe pieniądze za dodatkowe zlenienia należało robić i je robimy. 
Dobiega końca aglomeracja cz. I czyli południowa część Węgorzyna są małe problemy są 
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opóźnienia dokumentacja projektowa odbiega od stanu faktycznego należy ją przerobić w 
pewnych kwestiach odstąpić od propozycji projektanta i zgodnie ze stanem faktycznym dokonać 
tej inwestycji. Wniosek na budowę mfrastruktury transmisji danych dla Miasta i Gminy 
Węgorzyno ten wniosek przeszedł już wszelkie kontrole i formalne oceny Urząd Marszałkowski 
środki podzielił gminą dla Gminy Węgorzyno wartość dofinansowania ma opiewać ponad 5, 3 
min złotych jesteśmy w trakcie podpisywania umowy, trwa przebudowa kotłowni na osiedlu 40 — 
lecia zakończenie do 15 października jesteśmy po remontach w szkołach w naszych gminnych. 
Zostały już ogłoszone przetargi na budowę sieci wodociągowej dla terenów Cieszyna, Gościsław 
ul. Jagiellońskiej te pierwsze Cieszyno i Gościsław już oferty wpłynęły zostały otwarte trwa w tej 
chwili sprawdzanie formalności czy wszystkie dokumenty czy wszystko zgodnie z przepisami 
oferenci poskładali, ale już mamy informację, że są oszczędności. W zakresie gospodarki 
nieruchomościami wykonałam Państwa Radnych w sprawie pierwokupu Cieszyna spotkałam się 
Dyrektorem Agencji Nieruchomości Rolnych w sprawie przejęcia działek, które są potrzebne na 
potrzeby sołectw. Podpisałam już protokół uzgodnień w sprawie przejęcia nieodpłatnego 
nieruchomości po wąskotorówce i podpisałam umowę wydzierżawienia kuchni w Szkole 
Podstawowej w Węgorzynie, ponieważ poprzednia umowa wygasła, bo nie było możliwości jej 
przedłużenia. Rozwój lokalny, promocja gminy odbył się różne festyny "Lato z węgorzem", 
„Festyn trzeźwości" jak również ostatnio dożynki gminne w dożynkach powiatowych również 
gmina brała udział wielkie podziękowania dla Pana sołtysa z Sarnikierza za to, że godnie 
reprezentował naszą gminę w przeważającej części jego rodzina nas reprezentowała, ale przy 
komunikatach jeszcze dodam. Rozpoczęła się kampania promocyjna „Jedz ryby będziesz zdrów" 
Gmina Węgorzyno jest w Stowarzyszeniu Sieja, Sieja pozyskała środki na ten cel i ta kampania się 
rozpoczęła, co Państwo mogliście doświadczyć podczas dożynek. Brałam udział w VI Forum 
Szlaku Cysterskiego również w uroczystościach dziękczynnych za plany u Cystersów naszych w 
Winnikach. Gościliśmy również nasza gmina w Niemczech brała udział podczas uroczystości 
„Święta jesieni". W zakresie spraw ogólnych to złożenie wniosku na „Białego orlika", rozmowy w 
sprawie fotoradaru, ponieważ w dochodzie w budżecie mamy zaplanowane dochody z tej właśnie 
działalności a niestety nie wykonujemy fortoradaru zgodnie z nowymi przepisami nie możemy 
realizować umowy takiej, jaką mieliśmy w poprzednich latach. Podpisanie umowy z firmą Pana 
Frost na dowóz dzieci niepełnosprawnych do Radowa. Rozpoczęłam również współpracę z 
jednostką wojskową w Olesznie. Brałam udział w rozprawie sądowej w Sądzie pracy, ponieważ 
jak państwo wiecie mamy dwie sprawy w sądzie pracy z powództwa Pani Zofii Makarec 
poprzedniej Wiceburmistrz i z powództwa Pani Marty Chodorowskiej — Król Kierownika byłego 
Wydziału Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Odbyło się również spotkanie w 
sprawie funkcjonowania Punktów Przedszkolnych na terenie Gminy Węgorzyno dla informacji 
funkcjonuje nadal punkt przedszkolny w Cieszynie, mimo że projekt się już zakończył w tej 
chwili ten punkt prowadzi Towarzystwo Przyjaciół Dzieci TPD Szczecin i pięciolatki również 
mogą tam realizować swoją podstawę nauczania programową. Biorę udział w zebraniach 
wiejskich, ponieważ mamy wnioski żeby rozdysponować fundusz sołecki staram się być pomocna 
przy podejmowaniu decyzji przez sołectwa. Wczoraj odbyło się zgromadzenie Związku Gmin R -
X X I , jeśli będzie interesować szczegóły to opowiem, odbyło się również spotkanie Rady 
Osiedlowej wczoraj w temacie zmiany P O M — u który jest również przedmiotem dzisiejszej sesji i 
miałam również spotkanie z właścicielami działek rekreacyjnych nad jeziorem Woświn w 
Cieszynie. Jeszcze kilka krótkich informacji, zwróciłam się do przewoźników o partycypowanie w 
kosztach w sprawie zakupu wiaty przystankowej w miejscowości Mielno niestety nie dostałam 
pozytywnych odpowiedzi, ale przystanek jest już zamówiony na przełomie miesiąca już będzie u 
nas. Odbył się nabór małych projektów i wniosków na tworzenie mikro przedsiębiorstw 
organizowanych nabory były przez L G D CIW w Łobzie osoby z terenu naszej gminy również 
składały wnioski ja już powiem jak się uplasowała lista rankingowa, jeśli chodzi o wnioski z 
naszego terenu na pierwszym miejscu wniosek złożony przez Panią Barbarę Górniak wznowienie 
tradycji wypieków w piecu chlebowych we wsi Sielsko Gmina Węgorzyno na terenie Natura 2000, 
drugie i trzecie miejsce zajęły wnioski złożone przez naszego ojca Rajmunda cystersa z Winnik 
zaplecze edukacyjne do projektu Cysterski dzień w Winnikach oraz tworzenie zaplecza 
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edukacyjnego do projektu Oaza pokoju i ścieżki naszego życia w Winnikach Gmina Węgorzyno. 
Kolejne miejsce to siódme to zajęła Gmina Węgorzyno stworzenie miejsc spędzania czasu 
wolnego i integracji sołectwa Brzeźniak, miejsce jedenaste mieszkaniec Przytonia prowadzący 
agroturystykę zakup oraz montaż baterii słonecznych so ogrzewania wody w budynku 
przeznaczonym pod działalność Agroturystyczną. O światłowodach już mówiłam i chciałabym 
też poinformować, że P K P przystąpiło do rozbiórek budynków na terenie Gminy Węgorzyno 
niefunkcjonujących, w których nic się nie dzieje, grożą zawaleniem dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz myślę, że w tym punkcie poproszę 
w informacji żeby przedstawiciele Goleniowa wypowiedzieli się w interpelacjach, bo nie będziemy 
trzymać Panów do końca naszej sesji a Pani Burmistrz mało powiedziała o współpracy z 
Goleniowem a te pytania wszystkie spłynęły do Państwa, bo praktycznie Państwo są teraz 
operatorami, proszę się ustosunkowań do zapytań radnych i sołtysów 

Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich Pan Pietruszewski - to w odpowiedzi 
na interpelacje Pani radnej odnośnie rachunków troszeczkę nam się to opóźniło ze względu na 
to, że przyjęliśmy to jeden ogrom pracy był zawieranie umów. Zawieranie umów jest bardzo 
praco chłonne i załogę do obsługi mamy taką a nie inną nikt nam więcej za bardzo etatów nie dał 
za wyjątkiem nowego pracownika do zawierania umów, który na stałe będzie tutaj inkasentem w 
pozostałym mamy stałą załogę, którą posiadamy. Rachunki na dzień dzisiejszy są wystawione 
wszystkie część tylko tych osób, których nie było w domu zostały wysłane pocztą także zostaną 
pozostałe osoby też pocztą, jeżeli chodzi o sposoby zapłaty Pani też mówiła, że niektóre osoby w 
związku z tym, że okres był dość długi dostaną trochę większe rachunki, gdyby będą miały jakiś 
problem z zapłatą, jeżeli to zapłacą częściowo przesuną sobie termin pozostałej zapłaty części w 
jakimś okresie, żadnych konsekwencji ze strony naszej nie będzie zresztą nigdy nikogo nie 
odłączamy i nie grozimy, że jeżeli przesunie się zapłata nawet do miesiąca. Po tym okresie znaczy 
już od chwili obecnej na terenach wiejskich rachunki będą wystawiane, co dwa miesiące na terenie 
miasta, co miesiąc już następne są wystawiane i będą. Po otrzymaniu urządzenia tak zwanego 
przenośnego rachunki będą wystawiane łącznie z terenem, co miesiąc wszyscy będą otrzymywali i 
to prawdopodobnie jeszcze pod koniec roku zostanie wprowadzone także rachunki będą w 
systemie, co miesięcznym na całym terenie drukowane na bieżąco. Sprawa hydrantu w Mielnie w 
Mielnie na wniosek Rady Sołeckiej Sołtysa zainstalowaliśmy jeszcze jeden hydrant tak zwany 
płuczący to są Proszę Państwa tylko hydranty tak zwane technologiczne sieć w Mielnie jest 
wykonana z rur o małej średnicy do połowy wioski jest doprowadzona rura o średnicy 3, 50 także 
hydrant, który jest zainstalowany to służy tylko do płukania tej części wsi i ewentualnie 
awaryjnego poboru wody do wozu strażackiego i nie uzyska się przy pomocy tego hydrantu wody 
do gaszenia pożaru ze względu, że jego wydajność ze względu na przekrój rurociągu r. 
rozdzielczego po wsi jest sieć jest za mała oraz sieć doprowadzająca wodę z Mieszewa ze 
Zwierzynka nie Mieszewa przepraszam jest wykonana też tylko rurą 0 90 i co też nie spełnia 
wymogi przeciwpożarowe po spadku ciśnienia na tak długim odcinku o długości ok. 3,5 km także 
hydrant o większej wydajności jest tylko na zakończeniu tej nowej sieci przy starej hydroforni i 
tam można trochę więcej wody będzie można brać do wozu strażackiego w czasie pożaru także 
instalowanie jakichkolwiek więcej hydrantów nie ma sensu gdyż wchodzą hydranty 
technologiczne i właściwie powinny wykonane w systemie podziemnym tylko dla obsługi dla 
operatora sieci 

Sołtys Mielna Pan Korcz — kiedyś były 4 a sieć nie była zmieniana to nie wiem, dlaczego 

Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich Pan Pietruszewski - proszę Pana 
kiedyś nie było czterech hydrantów, były punkty czerpane 4, punkt czerpalny a hydrant to jest 
inna różnica, proszę Pana były tak zwane zdroje czerpalne gdzie można było wodę sobie puścić 

Przewodniczący Rady Miejskiej — udzielę głosu sołtysowi, proszę przedstawiciela Goleniowa 
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Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich Pan Pietruszewski— ze starej 
hydroforni nie wychodzi jeden rurociąg większej średnicy wychodzi kawałek rurociągu 65 to już 
dokładnie przedstawię sytuację, który rozchodzi się po terenie byłego PGR- u gdzie tam nic nie 
ma w tej chwili a na część wiejską idzie rura 50 i za hydrantem już przechodzi na mniejszą 
średnicę 40 i zaraz 25 mieliśmy tam wielokrotnie dosyć dużo awarii to są rury dosyć stare cześć 
nawet nie wiem czy jest nie przedwojennych, ale ona są nieizolowane ułożone płytko i największa 
ilość awarii występuje tam i mamy dokładne rozeznanie średnic w każdym miejscu wioski. 
Odnośnie Kraśnika studni to jest tak zwana studnia publiczna i w Kraśniku po prostu postaramy 
się jeszcze ją uruchomić dla Pani tutaj przekazuję taką informację, że wiem, że była tam woda z 
niej czerpana i postaramy się w Kraśniku uruchomić tą studnię 

Przewodniczący Rady Miejskiej — a Pan skończył, proszę radna Sławska 

Radna Sławska — ja do Pana jeszcze jedno pytanie mam, bo Pan wspomniał o studni ja już 
wcześniej mówiłam, kiedy żeście przyjmowałam studnię na stacji przy budynku stacji poprzedni 
inwestor ta studnia była czynna ja mogłabym sobie podlewać kwiaty czy coś takiego w ogóle jest 
musi być studnia przynajmniej jedna czynna, bo my nie mamy w ogóle w razie jakiejś awarii w 
razie braku wody nie mamy skąd tej wody wsiąść po prostu a do dzisiaj ona jest nieczynna a była 
uruchomiona przez poprzedniego inwestora, oni ją uruchomili, bo ona była czynna teraz ona jest 
nieczynna już jesteście parę miesięcy kiedyś o tej studni wspominałam i ona jest niestety nie 
działa. To jest przy stacji to jest jedna studnia na całe Runowo na taką dużą miejscowość jest 
około pół tysiąca ludzi 

Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich Pan Pietruszewski - tą studnie można 
uruchomić natomiast druga, ta druga, która jest ona to nie była uruchomiona, bo ona nie ma 
wody 

Radna Sławska — ale która? 
Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich Pan Pietruszewski — przy budynku 
zaraz za skrzyżowaniem po prawej stronie 

Radna Sławska - tak ona jest nieczynna, ale ta przy stacji 

Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich Pan Pietruszewski - ja miałem 
informację, że została uruchomiona 

Przewodniczący Rady Miejskiej - deklaracja Przedstawicieli Goleniowa, myślę, że to się na 
bieżąco usunie 

Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich Pan Pietruszewski — robimy jedynie na 
zlecenie gminy to ni są w naszej gestii i uruchomiliśmy to bez konsultacji gminy i postaramy się te 
dwie studnie uruchomić 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę jeszcze raz zapytanie Pana Sołtysa 

Sołtys Mielna Pan Korcz - to nie jest tłumaczenie, że sieć jest zardzewiała pęka i Pan wykonuje 
remonty po prostu już tyle lat jesteście, tyle lat te hydrofornie wszystkie przejęliście, że 
powinniście je sukcesywnie wymieniać raz 100 metrów drugi raz 100 metrów a nie przyjeżdżanie 
pęknięta rura paseczek zakładacie dowidzenia i już was nie ma. Na drugi dzień pęka w drugim 
miejscu to nie jest tłumaczenie, że jest stara sieć ona nie jest poniemiecka ona ma około 35 — 40 
lat 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje sołtysie to jest inny temat to jest nakładów 
inwestycji i kosztów eksploatacji to inna sesja na to będzie zapłacimy to my nie Goleniów. To 
mieszkańcy zapłacą za wymianę. Goleniów ztobi czy są jeszcze jakieś pytania do Państwa 
Goleniowa, bo ja specjalnie wywołuję ten temat, bo Burmistrz mało mówiła a po to poprosiłem 
żeby Panowie przyjechali, bo do mnie Przewodniczącego były te zapytania nie tylko na dyżurach 
czy na telefonie, ale wiem, że ten problem istniał, co jest pocieszające to, to, że nie będzie odsetek 
ani ścigania tych, bo te rachunki będą duże i tą świadomość mamy wszyscy 

Radna Kamińska, — ale ja się tylko spytam rozłożenie rachunku to jest tylko na wniosek tego, co 
płaci tak? 

Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich Pan Pietruszewski - tak 

Sołtys Mielna Pan Korcz — już nie wspomnę o brudnej wodzie, którą mieszkańcy 
przepuszczając przez swoje zegary i płacą za brudną wodę 

Przewodniczący Rady Miejskiej — nie ma innych pytań, nie ma pytań do goleniowa czy są 
pytania żeby Pani Burmistrz dościeliła swoje informacje, bo Pani burmistrz zreferowało to ustnie 
czy może się nasunęły jakieś zapytania 

Sołtys Kraśnika Pani Wierzchowska — ja jeszcze słówko 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Sołtys Kraśnika Pani Wierzchowska — ja chciałam się zapytać wodociąg do Kraśnika ciągnięty 
w ogóle w najbliższym czasie czy będzie jeszcze trwało 

Pani Burmistrz — zostało zlecone aktualizacje podkładów żeby przystąpić do tej inwestycji do 
projektu, ale do całej inwestycji tak od tego trzeba było zacząć to zostało zlecone nie zdąży się w 
tym roku tego zrobić, ale tylko jak będziemy mieli komplet dokumentów to będziemy tą 
inwestycję robić 

Illb 
Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje jak nie widzę więcej pytań w tym punkcie 
informacji Pani Burmistrz przechodzimy do punktu III b Panom z Goleniowa myślę, że dziękuje 
już tematów myślę, że nie będzie. Informacje z przebiegu wykonania budżetu Gminy Węgorzyno 
informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej w tym przebiegu wykonania 
przedsięwzięć Gminy Węgorzyno oraz Planu Finansowego instytucji kultury za I półrocze 2011 
rok i w tym punkcie, co radny Sadurek zwrócił mi uwagę tych materiałów jest praktycznie dużo 
to jest informacja za I półrocze na komisji to było pamiętam dyskusja była mała, proszę 
Przewodniczącego o przedstawienie 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - na komisji 
pamiętam było mało był to już, jako dodatkowy punkt i dyskusja była mała, bo to było pod 
koniec komisji powiem uczciwie, ale zwrócono uwagę na małe wykonanie, jeśli chodzi o 
sprzedaż. W ubiegłorocznym budżecie tam Komisja Rewizyjna stawiała, jako zarzut, że chyba 
poniżej 50% uzyskaliśmy z planowanych przychodów ze sprzedaży na dzień 30 czerwca, czyli na 
I półrocze jeszcze jest mniej, bo jakoś w granicach 8,6 % z zasobów gminnych czyli niepokojące 
jest zastój jest nie wiem czy nie ma chętnych na kupno i to jest takie bardzo niepokojące nie 
będzie sprzedaży nie będzie przychodów generalnie tyle można powiedzieć 

Przewodniczący Rady Miejskiej — nie dawno radni otrzymali uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej dotyczącej opiniowania tej informacji z przebiegu wykonania budżetu ja 
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przeczytam tylko najgłówniejsze punkty, bo jak sami znamy tą informację tam jest dużo cyfr 
uchwała 453/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 września 2011 
roku w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza Węgorzyna z przebiegu 
wykonania budżetu za I półrocze 2001 rok wszelkie paragrafy Skład Orzekającej Regionalnej Izby 
Obrachunkowej Urszula Głod - van de Sanden — Przewodnicząca, Janusz Jarosz - członek, Józef 
Chodarcewicz - członek pozytywnie opiniuje przedłożoną informacje Burmistrza Węgorzyna z 
przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2011. Informacja Burmistrza Węgorzyna o przebiegu 
wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku została przekazana do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie w dniu 31 sierpnia 2011 roku. Ponadto załączoną informację o 
wykonaniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2011-2020 oraz 
informacji z wykonania planu finansowego instytucji i kultury. Przejdziemy dalej wyżej 
wymienione dane liczbowe zawarte w informacji są zgodne z danymi z ujętymi w sprawozdaniach 
z wykonania budżetu za I półrocze oraz ujętymi w ewidencji dochodów, wydatków i rozchodów 
wynikających z uchwał, zarządzeń jednostek samorządu terytorialnego prowadzonych przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową w Szczecinie. Dane zawarte w opiniowanej informacji oraz 
sprawozdaniach statystycznych nie wykazują przekroczenia planowanych wydatków zastosowana 
w informacji klasyfikacja budżetowa jest zgoda z przepisami rozporządzenia Ministra finansów z 
dnia 2 marca 2010 w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i 
rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych. Niniejsza opinia nie jest oceną 
przebiegu wykonania budżetu a jedynie opinią o informacji przebiegu wykonania budżetu za I 
półrocze 2011 roku. To przysługuje odwołanie w terminie 14 dni i podpis Pani Przewodniczącej. 
Opina sprowadza się do potwierdzenia, że wszystkie dane z wydziału finansowego są 
sporządzone prawidłowo i są prawdziwe, dziękuje. Czy są zapytania uwagi podzielić się z 
informacją z przebiegu wykonania budżetu. W związku z tym, że nie widzę dyskusji w temacie 
stwierdzam, że informacja z przebiegu wykonania budżetu została przyjęta czy zapoznana radni 
się z informacją zapoznali 

IV 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do najważniejszego punktu IV podjęcie 
uchwał w sprawie w związku z tym, że dokonaliśmy przesunięcia uchwały na druku nr 14. 
Przechodzimy do uchwały, Uchwała Rady Miejskiej w Węgorzynie w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż w trybie przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości oznaczonej numerem 151/4 
położonej w obrębie Winniki, proszę Panią Burmistrz o skomentowanie 

Pani Burmistrz — Wysoka Rado, ponieważ nie mogłam być w tym czasie obecna osobiście na 
posiedzeniu Komisji chciałabym swoje stanowisko w tej sprawie wyrazić może nie koniecznie 
moje, ale przybliżyć Państwu źródła tego projektu uchwały. Zainteresowana osoba zwróciła się 
do mnie o to, że chce kupić, nabyć tą nieruchomość moje kompetencje są ściśle określone w 
ustawie jak również i Wysokiej Rady nie powinnam sama o tym decydować czy chcę majątek 
gminy sprzedać czy nie o tym decydujecie Państwo, ale zawsze panowała taka zasada zresztą po 
to wybrani zostaliście Państwo żeby słuchać głosu mieszkańców jesteście ich przedstawicielami a 
głos mieszkańców w tej sprawie jest przeciwny tej sprzedaży mama nadzieje, że Wysoka Rada 
będzie zgodna posłucha mieszkańców danego sołectwa i w tym celu chciałabym prosić żeby 
umożliwić wypowiedzenie się sołtysowi lub mieszkańcom tego sołectwa. Ja projekt uchwały 
byłam zobowiązana przygotować, bo do Państwa, jako radnych należy decyzja czy wyrazić zgodę 
na sprzedaż czy nie. Dziękuje Pani Burmistrz 

Przewodniczący Rady Miejskiej — zanim udzielę głosu sołtysowi chwilę, proszę o stanowisko 
Komisji, która pracowała nad projektem uchwały 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Szymko - więc Komisje na 
wspólnym posiedzeniu w temacie projektu uchwały na druku nr 14 zaopiniowały ten projekt 
pozytywnie, jeśli chodzi o podział głosów powiem 6 - za, 4 — przeciw, 2- wstrzymujące się po 
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dyskusji i wysłuchaniu Pani Inspektor Ociepy i osoby, która chciała kupić Pani Sobczyk takie jest 
stanowisko Komisji 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje proszę radny Raj 

Radny Raj — ja wczoraj odwiedziłem Winniki rozmawiałem z mieszkańcami, bo na tej Komisji 
nie było tyle informacji ile bym potrzebował i mieszkańcy korzystają z tej studni jest studnia 
zadbana sprawna wykoszone tam jest tam jest jeszcze jedna studnia dalej ona jest chyba w 
odległości 200 metrów i głosowałem na Komisji za dzisiaj będę glosował, przeciwko bo uważam, 
że ona się należy mieszkańcom Winnik, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje teraz proszę sołtysa z Winnik 

Sołtys Winnik Pan Pliżga — ja w sprawie tej studni to ja, jako sołtys oraz Rada nie wyrażamy 
zgody na sprzedanie tej studni, ponieważ jest ona nam bardzo potrzebna jest zadbana my o nią 
dbamy, będziemy nią dbać do studni jest potrzebne nie wiem może tylko odmalować i nic więcej 
to my zadbamy prosimy Radych wszystkich żeby nie zgadzali się na sprzedaż dla Pani Sobczyk tej 
studni, bo chodzi o to ze, jeżeli ta studnia będzie sprzedana dla Pani Sobczyk to wtedy Pani 
Sobczyk dostanie większe pieniądze za działkę tą, co będzie chciała ogólnie sprzedać z tego, co 
my wiemy i prosimy żeby nie sprzedawać tej studni. Woda z tej studni nadaje się do picia do 
różnego rodzaju przetworów bierzemy tą wodę 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę sołtysie przekonać radnych, że ta studnia jest 
niezbędna dla mieszkańców, co wy zamierzacie zrobić? 

Sołtys Winnik Pan Pliżga — jest niezbędna 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan jest? 

Sołtys Winnik Pan Pliżga — mieszkańcem Winnik 

Pan Kujawowicz — jestem mieszkańcem Winnik moje nazwisko Kujawowicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę udzielam Panu głosu 

Pan Kujawowicz — dziękuje bardzo Panie Przewodniczący Wysoka Rado my mieszkańcy 
sprzeciwiamy się właśnie z tego powodu nie, dlatego że walczymy tutaj czy rywalizujemy z jakimś 
podmiotem. Chcemy zachować studnie, która jest na tym terenie, który akurat ma być 
sprzedawany, na który Państwo wyraziliście akcje. Ta studnia jest jedyną studnią na wsi w 
momencie, kiedy brakuje wody a często tak się dzieje, ponieważ te rurociągi tak jak Panowie tutaj 
wspominali w większości gminy są starymi rurociągami a w przypadku Winnik są to rurociągi 
jeszcze z azbestową instalacją wykonane często tam się zdarzają takie dni, że tej wody nie mamy. 
Ta studnia umożliwia mieszkańcom Winnik zdobycie tej wody pozyskanie ona po prostu jest 
zdatna do picia nawet za poprzedniego sołtysa były prowadzone badania, jakości tej wody pod 
względem do spożycia takie dokumenty powinny być, bo wiem, że one były bardzo ważne dla 
mieszkańców. To jest punkt zasadniczy, dla którego żeśmy tutaj dzisiaj przyszli, jako mieszkańcy 
nie jestem ja sam jest jeszcze kilku mieszkańców, którzy być może będą chcieli coś jeszcze 
dopowiedzieć w tym temacie żebyście Państwo zmienili tą decyzje. My naprawdę nie walczymy 
nie konkurujemy my tylko chcemy żeby ta studnia pozostała a jeżeli jest taka możliwość to 
zwracamy się tutaj do Radnych i Pana Przewodniczącego, jeżeli jest tutaj decyzja o sprzedaży to 
sprzedajcie to wsi Winniki niech będą tymi właścicielami, jeżeli Państwo z ewidencji chcecie 
znieść tą działkę a jeżeli nie ma takiej konieczności nie ma takich pilnych potrzeb to nich ona 
zostanie własnością gminy z możliwością korzystania, dziękuje 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Panu, ale informuję, że nie ma decyzji o sprzedaży 
to jest tylko opinia. Decyzja zapadnie przy stole, Pani Burmistrz proszę jeszcze raz 

Pani Burmistrz - ja bym chciała tylko uzupełnić, bo Państwo w materiałach sesyjnych tego nie 
macie mam przed sobą opinię i pismo Rady Sołeckiej i mieszkańców Sołectwa Winniki lipiec 
2011 roku 7 lipiec dokładnie. W związku z powyższym sołtys i Rada Sołecka my mieszkańcy 
Sołectwa Winniki nie wyrażamy zgody na sprzedaż działki nr 151/4 w załączeniu jest lista 
podpisów osób będących przeciwnych 

Radna Pietrusz - na Komisji widzieliśmy 

Pani Burmistrz — ale mówię nie byłam z Państwem 

Radna Pietrusz — ale akurat Pani Sekretarz informowała Komisję o tym 

Pani Burmistrz — w dokumentach jest również z 1999 dokumenty są, które potwierdzają, że ta 
mała działeczka 43 m wraz z tą przylegającą stanowiła jedną działkę w momencie, kiedy 
nieruchomością zainteresowali się Państwo Sobczyk moja poprzedniczka Pani Karpowicz 
wydzieliła ten kawałek ze studnią i sprzedała całą większą część natomiast zostawiła studnię dla 
mieszkańców. Mimo że w wielu kwestiach się nie zgadzam z moją poprzedniczką to tu ją 
popieram 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz, proszę w dyskusji radny Szymko 

Radny Szymko - Wysoka Rado, Szanowni Państwo ja głosowałem za tym żeby tą działkę 
sprzedać z tą studnią takie było moje stanowisko. Czym się kierowałem w Winnikach nie tylko w 
Winnikach, ale także innych miejscowościach naszej gminy studni było bardzo dużo przy każdym 
gospodarstwie była studnia tak było w mało, którym nie było zaraz po wojnie zanim nie było 
wodociągów były studnie jak zostały wprowadzone wodociągi w latach 60 chyba wiele studni 
zostało zasypanych nikt z nich nie korzystał, bo mieliśmy wygodę woda w domu każdy sobie 
włącza w inny sposób takie były czasy. W Mielnie przepraszam w Winnikach na dzisiaj z moich 
informacji z tego, co wiem zostało 2 studnie, z których jedna jest ta, o której dzisiaj mówimy ta 
studnia została so dnia dzisiejszego dzięki w stanie taki, jakim jest dzięki temu, że Sp. Sobczyk 
zadbał o tą studnię Sobczyk dbał 

Pan Kujawowicz - mieszkańcy 

Radny Szymko — z tego, co ja wiem to o nią Sobczyk dbał natomiast my, jako Rada musimy 
dzisiaj podjąć uchwałę w temacie sprzedaży i ta uchwała jak by nie była i tak będzie złą czy 
byśmy byli za sprzedażą czy nie. Z moich informacji tu nam Pani przedstawiła, że 48 
mieszkańców było chyba przeciwko tej sprzedaży w winnikach jest troszeczkę więcej ludzi jest 
tam wyraźny podział. W 2010 roku w Winnikach było 124 mieszkańców. W 2010 roku mówię nie 
z dziećmi tylko chyba tyle, co było do wyliczania funduszy sołeckich, więc tu jest wyraźny 
podział ta studnia jest dzisiaj kością niezgody w Winnikach nawet jeszcze dzisiaj dzwoniłem do 
jednej Pani i że tak powiem pojechałem zrobić wywiad. Pani powiedziała, że Winniki są 
podzielone i tu jest coś takiego, że sam nie skorzystam i komuś nie dam, jeżeli zabranie wody w 
Winnikach może parę osób tam do tej studni przyjdzie, co najbliżej mieszkają, ale tu będziecie 
lecieć do Urzędu do Pani Burmistrz, bo zadaniem dostarczenia wody jest zadaniem gminy, jeżeli 
będzie dłuższa awaria to w ciągu kilku godzin musi tam być cysterna z wodą z jednej strony 
wioski czy z drugiej strony wioski. Na dzisiaj mówię, jaka by decyzja nie była to i tak będzie 
decyzją zła. Bo Winniki mieszkańcy Winnik są podzieleni właśnie przez tą studnię. Uważam, że 
należałoby wsiąść skalpel przeciąć to, co trzeba i będę głosował za tym żeby sprzedać 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje tadnemu Szymce na razie radny Raj jeszcze raz 
proszę 

Radny Raj — ale mieszkańcy się wypowiadali że tam nawet ja nie ma wody jak jest woda to oni 
też z niej korzystają nie tylko jak nie ma bo nie o to chodzi że oni cały czas korzystają 

Radny Szymko — ale jak dojdzie że ktoś na złość zrobi i wrzuci do tej stadni i będzie po studni 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę spokojnie dziękuje radnemu Rajowi 

Radny Raj — ale ja jeszcze chciałem powiedzieć mówimy o likwidacji studni jeśli tą działkę 
sprzedamy to ją po prostu zlikwidujemy 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnemu, proszę radna Kamińska sołtysie zaraz 
dam wam głos 

Radna Kamińska - to, co powiedziałam na Komisji proszę Państwa, jeśli to, co Państwo 
napisali, że działka ma być sprzedana to, co powiedział Andrzej automatycznie zamykana jest 
studnia dla całej miejscowości to żeby było jasne a nie ze ktoś sobie później wpuści psy, psy mają 
prawo latać ludzie po wodę nie wejdą. Jest to jedyna studnia gdzie ludzie mogą korzystać z wody 
źródlanej z tego, co ja wiem tak też dostałam informację, więc ja nie wiem w innych wioskach 
dbamy o to żeby jakaś studnia była ogólnie dostępna natomiast tutaj w tym przypadku ewidentnie 
mieszkańcy chcą i dbają a my robimy na przekór ja bym chciał żeby dobrym zwyczajem Rady 
było uszanowanie woli mieszkańców a tak do tej pory było 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej może mieszkańcy z Winnik a może sołtys 

Sołtys Mielna Pan Korcz — to nie podlega dyskusji, bo studnia powinna należeć do ludzi a nie 
do jednej osoby. A po drugie wartość wody Goleniowa a z tej studni nie ma porównania jak tu 
twierdzą na różne wyroby biorą stamtąd wodę, bo ta z Goleniowa się nie nadaje. A po drugie 
beczkowóz to jest koszt dla gminy a tam ludzie nie lecą po beczkowóz, bo mają studnię na 
miejscu idą i sobie biorą 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, proszę Pani Rabij 

Pani Rabij — ja chciałam powiedzieć, że Pan Szymko się myli, co do tego, że to dbał Pan 
Sobczyk absolutnie Pan Sobczyk o tą studnie nie dbał. Dopiero wtedy jak chciał kupić jak złożył 
tu podanie to wtedy był Przewodniczącym Rady i dopiero wtedy wziął przywiózł robotników i tą 
naszą starą poniemiecką studnię wyrzucił a wziął nową i od tego czasu zaczęła się, że ona walczył 
a cała miejscowość korzysta z tej studni i teraz nawet jak była awaria dwa miesiące temu czy trzy 
nie było osiem godzin wody wszyscy przychodzili po tą wodę i to jest nie prawda Panie Szymko, 
że Pan Sobczyk korzystał z tej wody. Mieszkał, obok ale w ogóle o nią nie dbał 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje mieszkance Winnik, Pani Sołtys proszę 

Sołtys Chwarstna Pani Kuczyńska - proszę Państwa ja może będę wrogiem dla Pani Sobczyk 
ja 5 lat sprzedawałam u Pana Sobczyka w Winnikach w sklepie. Studnia jest obok sklepu z tej 
studni korzystają ludzie nie tylko w razie awarii w ogóle korzystają Pani Poznańska tam w pobliżu 
tą wodę biorą do kościoła sprzątania do podlewania kwiatów nie ma wody korzystają pięć lat nie 
tylko Pan Sobczyk dbał o tą studnie o tą studnie dbali mieszkańcy i ta woda jest naprawdę wiemy 
wszyscy, jaka woda jest w Winnikach z Wodociągów Pan Sobczyk przywoził tu wodę a ta studnia 
jest czysta mi się wydaje tam nie było kiedyś posesji ja tam kiedyś pracowałam w 64 roku w 
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Gminie proszę Państwa ta studnia zawsze należał do ludzi 45 lat pamiętam ta woda była tam 
ludzie mieli, bo tam nie było żadnego budynku tam był plac po prostu później zbudowano sklep i 
ta woda ta studnia powinna ja nie jestem mieszkańcem Winnik, ale ta studnia powinna należeć do 
ludzi 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje szkoda, że na Komisji brakowało nam tej wiedzy 
zaangażowania sołtysa i mieszkańców, bo brakowało Pani Burmistrz ta wypowiedz, że gdzie się 
nie zgadzała z poprzedniczką to tu się zgadza to też daje normalność myślenia praktycznie. W 
wielu rzeczach można się nie zgadzać, ale w tym temacie, bo byłem zdziwiony, że Burmistrz 
przygotowuje uchwały o sprzedaży a swoje zdanie ma żeby nie sprzedać taka jest rola Burmistrza, 
że zostawia tą gestię radnym. Myślę, że nie będziemy przeciągać dyskusji może w tym temacie to 
będzie temat jak to powiedział mój zastępca i tak kogoś niezadowolimy albo jednych albo drugich 
nie da się pogodzić trzeba skończyć temat, bo to wróciło trzeci raz na tą salę 

Radna, Pietrusz — Panie Przewodniczący, ale muszę to powiedzieć 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Radna 
Radna, Pietrusz — przysłuchiwałam się tej dyskusji i argument, że mieszkańcy biorą sobie wodę 
ze studni na przetwory i potrzeby własne to dla mnie nie jest argumentem, bo za wodę z 
Wodociągów trzeba zapłacić a tu jest woda za darmo mają racje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ja nie przewiduje dyskusji, bo chyba 

Sołtys Cieszyna Pan Rataj — jama pytanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Sołtys Cieszyna Pan Rataj — jakie ta sprzedaż ma znaczenie dla Urzędu Gminy? 

Pani Burmistrz - 43 m 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje opinie znamy wszystkie Komisji, mieszkańców, 
sołtysa. Widzę dyskusja była owocna i myślę, że radni chyba już wyrobili sobie zdanie i 
przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały na druku nr 14 w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości 
oznaczonej numerem 151/4 położonej w obrębie Winniki. Kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-4 
Przeciw - 6 
Wstrzymało się — 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała nie została podjęta 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ogłoszę krótką przerwę, bo radni otrzymali zaproszenie na 
13: 30 na spotkanie nadanie imienia Króla Lwa w Przedszkolu. Ogłaszam 10 minut przerwy 

-10 minut przerwy — 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do realizacji porządku obrad naszej sesji 
jesteśmy przy punkcie podjęcie uchwał w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości w 
Węgorzynie uchwała na druku nr 1 proszę o wnioskodawczynię, dlaczego ten projekt uchwały 
wpłynął? 

Pani Burmistrz — Plan Odnowy Miejscowości tak jak jest w uzasadnieniu jesteśmy przy drugim 
etapie oceny formalnej wniosku na zagospodarowanie terenu za Szkołą Podstawową w 
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Węgorzynie rozbieżności były bardzo duże praktycznie wniosek wywróciliśmy do góry nogami 
po to żeby nie został odrzucony wcześniejsza wersja złożonego projektu skutkowałaby 
całkowitym odrzuceniem i nie przyznaniem ani złotówki z funduszy unijnych myślę, że 
poprawiliśmy go i dopracowaliśmy tak żeby mieć szansę pozyskać środki, ale niezbędne było 
jeszcze poprawienie w Planie Odnowy Miejscowości i ten Plan Odnowy Miejscowości wczoraj 
też został przez Radę Osiedlową i formalnością stało się zadość dzisiaj Państwo radni możecie 
podjąć tą uchwałę o którą proszę, bo ona będzie musiała, jako załącznik jechać z dokumentami 
jeszcze dzisiaj do Szczecina 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę jeszcze Pani Sekretarz 

Sekretarz Gminy Pani Marta Banasik — jeszcze dopowiem z poprzedniego planu i w ogóle z 
projektu zagospodarowania szkoły musieliśmy wyrzucić część dotyczącą drogi przeciwpożarowej 
i remont zjazdów w ulicy Grunwaldzkiej są to koszty niekwalifikowane w ramach projektu. 
Musielibyśmy je ponieść a nie mielibyśmy na to refundacji w związku z tym pomniejszamy 
wartość całości zadania o tą część do ulicy Grunwaldzkiej do rozpoczęcia budynku Domu 
Nauczyciela i o tym musi być zmiana w Planie Odnowy Miejscowości i zmiana w kosztorysach na 
to zadnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - wspólne 
stanowisko Komisji na druku nr 1 jest pozytywne 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje czy są jeszcze jakieś dopytania, przechodzimy do 
głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały na druku nr 1 w sprawie zmiany Planu Odnowy 
Miejscowości Węgorzyno? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw -0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta jednogłośnie 

Uchwała Nr IX/ 83/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Węgorzyno 
(uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — projekt uchwały na druku nr 2 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr VIII/68/2011 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na sfinansowanie zadań inwestycyjnych, proszę 
wnioskodawców 

Pani Burmistrz — jeśli Państwo chcecie to mogę szybko skrócić 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz, stanowisko komisji proszę 

Przewodniczący Komisji Budżetowo— Gospodarczej Pana Jan Szymko - stanowisko 
komisji w temacie projektu uchwały na druku nr 2 jest pozytywne 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje czy są zapytania? przechodzimy do głosowania, kto 
jest za przyjęciem uchwały na druku nr 2? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw -0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr IX/84/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/68/2011 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 
czerwca 2011 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na sfinansowanie 
zadań inwestycyjnych 

(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 3 w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowej pożyczki na sfinansowanie zadań inwestycyjnych, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - stanowisko 
Komisji w temacie projektu uchwały na druku nr 3 jest pozytywne 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, nie widzę zapytań przechodzimy do głosowania. 
Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 3 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 
na sfinansowanie zadań inwestycyjnych, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw -0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr IX/85/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na sfinansowanie zadań 
inwestycyjnych 

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 4 w sprawie 
współdziałania z Gminą Łobez w realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w 
niepublicznych przedszkolach, funkcjonujących na terenie Gminy Łobez, może Pani Burmistrz 
naświetli to, bo na Komisji było 

Pani Burmistrz — jeśli na terenie gminy prowadzona jest działalność przedszkola niepublicznego 
czyli prywatnego gmina może dofinansować koszty kształcenia, koszty utrzymania pojedynczego 
przedszkolaka w takim przedszkolu bo to jest liczone na pojedynczego uczestnika. Na terenie 
Gminy Węgorzyno nie ma przedszkoli prywatnych, przedszkole prywatne jest w Łobzie Gmina 
Łobez, jako budżet gminny dofinansowuje takie przedszkola do tego przedszkola chodzi jedno 
dziecko z Gminy Węgorzyno i Gmina Łobez zwraca się do nas abyśmy partycypowali w kosztach 
i proponuje podpisanie porozumienia. Bez Państwa zgody porozumienia podpisać nie mogę 
natomiast uważam, że najpierw powinno zostać podpisane porozumienie czy w ogóle jest nas 
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stać na dofinansowywanie takiego przedszkola a dopiero później powinna się odbyć procedura 
przyjęcia tego dziecka do Przedszkola nadmienię tylko, że rodzic tego dziecka nie składał nie 
wnioskował o przyjęcie tego dziecka do Przedszkola Publicznego w Węgorzynie, czyli nawet nie 
próbował żeby tutaj do przedszkola przyjść a byłaby możliwość 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani radna Pietrusz 

Radna Pietrusz — ja teraz coś innego słyszę niż na komisji, bo na komisji mówiliśmy, że to 
wynika z mocy ustawy, że czy nam się podoba czy nie to musimy dofinansować dziecko chodzące 
do niepublicznego przedszkola w innych gminach, bo nawet zapytanie takie zadałam gdybym 
moje dziecko zawiozła do Szczecina zapisałabym do niepublicznego przedszkola czy też będzie w 
poszczególnych gminach dopłata do poszczególnych gmin dopłata. Pani powiedziała, że to 
wynika z ustawy dzisiaj Pani mówi, że niekoniecznie pierw musi być porozumienie i na terenie 
naszej gminy ja się zgadzam gdyby na terenie naszej gminy było niepubliczne przedszkole to tak, 
ale nie wiem jak to w kwestii ustawowej wygląda, jeżeli tak ustawa ja tylko dokończę swoją myśl, 
jeżeli to wynika z ustawy to w nieskończoność najprawdopodobniej nie będziemy mogli odbijać 
tej piłeczki w tą i z powrotem. Jest radca prawny na tej sak i mam prośbę żeby Pan to potwierdził 
czy nam się to podoba czy nie my musimy to porozumienie podpisać i współfinansować pobyt 
dziecka w przedszkolu 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję radnej Pietrusz, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — ja bym chciała się pierwsza do tego odnieść. Jest to prawdą, co Pani 
powiedziała, że na komisji to powiedziałam i ja to podtrzymuję ja nic innego nie powiedziałam 
tylko uważam, że najpierw powinno być porozumienie tak, bo może którejś gminy nie stać, bo na 
przykład swoje puste przedszkola to, dlaczego ma się zgadzać i podpisywać porozumienie i 
umożliwiać oddawanie dziecka do innej gminy uważam, że tak powinno być, że najpierw 
porozumienie a później umożliwienie korzystania z innych przedszkoli, do czego nie doszło w 
tym przypadku a z drugiej strony jest przepis, który mówi, że jeśli dziecko z innej gminy chodzi 
do prywatnego przedszkola dofinansowywanego przez gminę to gmina ta, z której dziecko jest 
musi dokładać się, ale to bym chciała o fachową pomoc przepisów Pana mecenasa 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o dyskusję zanim wykładnie otrzymamy, bo na 
komisjach wiem, że dyskusja była, że są przedszkola na terenach wiejskich są niewykorzystane i 
przedszkola mamy tutaj jeszcze sołtysi pytają żeby uruchamiać świetlicę, sołtys może ze 
Zwierzynka 

Sołtys Zwierzynka Pan Stępień - Panie Przewodniczący ja się domyślam, że to chodzi o 
dziecko ze sołectwa Zwierzynek ta Pani, pracuje prawdopodobnie w Łobezie, nie ze Zwierzynka? 

Pani Burmistrz - nie a też jest taki przypadek? 

Sołtys Zwierzynka Pan Stępień — nie, nie, ale ja słyszałem 

Przewodniczący Rady Miejskiej — bo to się zrobi precedens bo zapłacimy za jedno moje 
dziecki znaczy z Ginawy wiem że jeździły też do Drawska bo osoba pracuje w Drawsku w 
szpitalu i potem szkoły i była ciągłość jak uchylimy rąbek to musimy się potem tego trzymać, ale 
to jest czasami tak jak Pani radna Pietrusz mówi to nie od nas zależy jeżeli ustawa będzie tak 
kwalifikowała my czasami się tutaj sprzeczamy a ustawa mówi jednoznacznie 
Pani Burmistrz — Pan mecenas już mówi 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Panie mecenasie 

Strona 19 z 56 



Radca prawny Pan Tomasz Werenicz — Wysoka Rado w odpowiedzi na pytanie Pani radnej 
mam konkretny przepis, bo to najlepiej jak będziemy operować to jest zawarte w ustawie o 
systemie oświaty w art. 90 ust. 2c, który stanowi pozwolą Państwo, że przeczytam. Jeżeli do 
przedszkola, o którym mowa w ust. 2b, czyli do przedszkola niepublicznego uczęszcza uczeń 
niebędący mieszkańcem gminy dotującej to przedszkole, gmina, której mieszkańcem jest ten 
uczeń, pokrywa koszty dotacji udzielonej zgodnie z ust. 2b, do wysokości iloczynu kwoty 
wydatków bieżących stanowiących w gminie dotującej podstawę ustalenia wysokości dotacji dla 
przedszkoli niepublicznych w przeliczeniu na jednego ucznia, i wskaźnika procentowego 
ustalonego na potrzeby dotowania niepublicznych przedszkoli w gminie zobowiązanej do 
pokrycia kosztów udzielonej dotacji. W przypadku braku niepublicznego przedszkola na terenie 
gminy zobowiązanej do pokrycia kosztów udzielonej dotacji, gmina ta pokrywa koszty udzielonej 
dotacji w wysokości równej 75% wydatków bieżących stanowiących w grninie dotującej podstawę 
udzielenia dotacji dla przedszkoli niepublicznych w przeliczeniu na jednego ucznia. To przepis 
napisany jak napisany, ale właśnie normatywna podstawa tego wszystkiego, co tutaj musimy 
zrobić 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ale pytanie Pani radnej było czy my musimy to 
porozumienie zawierać jeżeli to wynika z ustawy to może bez porozumienia 

Radca prawny Pan Tomasz Werenicz — zasada jest taka, że jeżeli nawet, jeżeli mamy przepis 
ustawowy, który to mówi to nie znaczy, że my możemy to zrobić na zasadzie automatyzmu, bo 
teraz bym musiał odtworzyć inne przepisy to teraz już powiem to wynika przede wszystkim z 
ustawy o finansach publicznych, że wszelkie dotacje udzielamy na podstawie umowy, bo tam się 
mieszczą określone zasady, w jakich terminach, w jakiej wysokości, bo jeżeli tego nie uregulujemy 
to później mamy problem wykonania. To jest przepis, który wymaga żeby porozumienia były 
zawierane a jeżeli porozumienie ma być zawarte pomiędzy gminami to potrzebna jest zgoda rady 

Radna Pietrusz — a jeżeli nie będzie zawarta 

Radca prawny Pan Tomasz Werenicz, — jeżeli nie będzie zawarta to będzie problem 

Radna Pietrusz — to będzie problem, bo tamta gmina się zwróci tak czy tak wystawi rachunek 

Radca prawny Pan Tomasz Werenicz - wystąpi rachunek i może wystąpić na drogę sądową i 
wtedy sądu nie będzie interesowało czy była tutaj wyrażona zgoda czy nie, bo przepis, który 
czytałem ten skomplikowany wyraźnie stanowi, że ta dotacja się należy a jeżeli nie zostało 
zawarte porozumienie to jest problem wtórny, bo porozumienie ma regulować te wszystkie 
szczegółowe kwestie, dlatego ono jest potrzebne 

Pani Burmistrz - to przepraszam, bo mi się nasuwa takie pytanie Panie mecenasie, jeśli Państwo 
radni teraz wyrażą zgodę żebym podpisała porozumienie i ja podpiszę porozumienie, w którym 
zawrę sobie zapis, że wyrażamy zgodę płacenia im dotowania tych części kosztów, ale w 
momencie, kiedy u nas przedszkola będą zapełnione i nie będzie miejsca w naszych 
przedszkolach i wtedy, co też Gmina Łobez nie będzie mogła egzekwować od nas, bo zgodnie z 
porozumieniem u nas są miejsca w przedszkolu 

Radna Pietrusz - oni takiego porozumienia nie podpiszą, bo to jest niepubliczne przedszkole 
proszę Państwa jeszcze muszę tutaj dodać Państwo czytacie nasze dzienniki, Tygodniki Łobeskie 
tam jest na dole przedszkole niepubliczne w Łobzie nie ma pełnej obsady, bo są ogłoszenia o 
naborze do przedszkola, bo naprawdę mocno trzeba się zastanowić, bo wiem wiele osób 
dojeżdża do pracy do Łobza a zawsze jest takie myślenie, że w niepublicznym przedszkolu jest o 
2 punkty lepiej o 5 punktów lepiej niż w publicznym przedszkolu tam jest nawet opłata podana, 
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jeżeli się ni mylę 200 zł za pobyt dziecka w przedszkolu plus najprawdopodobniej ta dotacja, 
którą rodzic płaci u nas chyba się razem mniej płaci? 

Pani Burmistrz - dużo mniej 

Pani Skarbnik — a ja mam prośbę Panie mecenasie, proszę przeczytać jeszcze pkt. 2b, 

Radca prawny Pan Tomasz Werenicz - na głos? 

Pani Skarbnik - bo są tam terminy, do kiedy dana gmina ma poinformować gminę, która ma 
płacić, do kiedy ma zapłacić i ile uczniów będzie chodzić żeby przewidzieć w budżecie wysokość 
dotacji terminy są określone do 30 września 
Pani Burmistrz - poprzedzający rok udzielenia dotacji 

Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę zaczynamy dyskutować coraz więcej otrzymujemy 
następne wiadomości rodzic jest na urlopie wychowawczym dzieci daje do przedszkola my 
będziemy dopłacać 

Radna Pietrusz — ale ustawa jest ustawą i to najprawdopodobniej to się tak skończy jak mecenas 
mówił 

Przewodniczący Rady Miejskiej — bo od tego są organa które to rozstrzygają my możemy mieć 
niepełną wiedzę i mecenas nie może nam udzielić odpowiedzi a mam zapytanie do komisji jakie 
było stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - po dyskusjach 
oczywiście burzkwych jak było tu na sesji, komisje wnioskują o zmianę słów w § 1 z „wyraża 
się zgodę" na „nie wyraża się zgody". Po tych poprawkach Komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. Po przeczytaniu przez Pana mecenasa tej ustawy, jako moje 
stanowisko komisji przytoczyłem przed chwilą z projektu uchwały wykreślamy te słowa z 
wyraża się zgodę na nie wyraża się zgody 

Przewodniczący Rady Miejskiej — myślę, że my tej pełnej jasności nie będziemy mieli 
będziemy przechodzić do punktu głosowań jesteśmy po opinii komisji obydwu Społeczno -
Oświatowej i Budżetowo — Gospodarczej, która proponuje, aby w § 1 dopisać słowo nie wyraża 
się zgody na zawarcie i dalej wszelkie § bez zmian. Kto jest za tym, aby przyjąć stanowisko 
komisji i wpisać słowo nie wyraża się zgody, kto jest za stanowiskiem komisji 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, za wnioskiem komisji głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - wniosek komisji został przyjęty 

Przewodniczący Rady Miejskiej - teraz głosujemy całą uchwałę cały projekt uchwały będzie 
brzmiał Uchwała Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 21 września 2011 roku w sprawie 
współdziałania z Gminą Łobez w realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w 
niepublicznych przedszkolach, funkcjonujących na terenie Gminy Łobez paragrafy Rada Miejska 
w Węgorzynie uchwala, co następuje: § 1 Nie wyraża się zgody na zawarcie porozumienia z 
Gminą Łobez na realizację zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w niepubucznych 
przedszkolach, funkcjonujących na terenie Gminy Łobez, dla mieszkańców zamieszkałych w 
Gminie Węgorzyno § 2 Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Węgorzyna. § 3 Uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia. Kto jest za podjęciem uchwały taką, jaką przeczytałem, kto 
jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
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Za-13 
Przeciw - O 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr IX/86/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie współdziałania z Gminą Łobez w realizacji zadań w zakresie wychowania 
przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach, funkcjonujących na terenie Gminy 
Łobez 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 5 w sprawie 
zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011 

Radna Pietrusz — przerwa? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - nie w tej chwili jest opinia Komisji Budżetowo — 
Gospodarczej i poproszę Panią Burmistrz, bo jest autopoprawka Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — Wysoka Rado w uzasadnieniu w części IV zwiększa się wydatki podpunkt 2 
było 5.000,00 na zakup samochodu dla Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie jest to 
nieaktualne kilka dni wcześniej dostałam informację, że samochód przeszedł koło nosa, bo gminy 
nie były gotowe trwała przerwa urlopowa i te pieniążki nie są potrzebne, dlatego prosiłabym 
autopoprawką wprowadzą żeby te 5.000,00 przeznaczyć na utylizację azbestu na ten wniosek, 
który złożyliśmy do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i w związku z tym, że 
Szanowni Państwo podjęliście tą uchwałę o nie wyrażeniu zgody na podpisaniu porozumienia 
mamy w podpunkcie IV tego samego tej samej części mamy kwotę 4.150,00 zł, jako zwrot 
kosztów utrzymania dziecka w Przedszkolu Niepubkcznym w Łobzie i ta kwotę prosiłabym 
przenieść do podpunktu, 12 jako udział gminy do wypłacanych stypendiów w wysokości 20% 
tama mamy już prawie 17.000,00 i bym prosiła o doleżenie jeszcze tych 4.150,00 

Przewodniczący Rady Miejskiej - to wnosi Pani autopoprawką? 

Pani Burmistrz — tak wnoszę to autopoprawką 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz złożyła uzupełniające dane do projektu 
uchwały a teraz proszę komisję o swoje stanowisko 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - to co Pani 
Burmistrz mówiła to na komisjach było mówione i Komisje przyjęły autopoprawkę Pani 
Burmistrz dotyczącą zmiany w uzasadnieniu w pkt. IV podpunkt 2 słowa „ dofinansowanie 
zakupu samochodu dla Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie na „udział gminy w 
programie usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Węgorzyno" oraz o 
przeniesienie środków ujętych w podpunkcie 4 do podpunktu 12 tj. udział gminy do 
wypłacanych stypendiów. Komisje wnioskują o wycofanie z uzasadnienia w pkt. IV 
podpunktu 5. Komisje po poprawkach projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są pytania do projektu uchwały czy jeszcze 
dopytania proszę radna Pietrusz 
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Radna Pietrusz — to ja dopytam, bo ja będę się wstrzymywała przy tej uchwale, dlatego że to 
jest blok zmian w budżecie i mam pytanie, bo jest tutaj wprowadzony do budżetu budowa czy 
zadanie pod tytułem „Biały orlik" na kwotę 600.000,00 Ja mam pytanie Pani burmistrz czy 
były jakieś konfrontacje z mieszkańcami na temat budowy tego „Białego orlika" ja pytałam na 
komisjach, jakie to będzie lodowisko, kto będzie ponosił koszty utrzymania tego lodowiska i 
jak duże będą koszty utrzymania tego lodowiska, że my dostaniemy dotację z Urzędu 
Marszałkowskiego 300.000,00 i to jeszcze jest też znak zapytania czy to zadanie wejdzie? ale za 
300.000,00 w Węgorzynie nie wiem czy mieszkańcy by nie powiedzieli że my chcemy chodzić 
po ładnych chodnikach po ładnych drogach żeby to nasze miejskie węgorzyńskie ulice 
naprawdę zmieniły obliczę tyle w tym temacie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej Pietrusz, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - oczywiście to nie była wyłącznie na mojej wiedzy oparta decyzja 
kontaktowałam się z przedstawicielami grup czy sportowych czy uczniowskich rozmawiałam na 
ten temat i konsultowałam, ale ja jestem tylko burmistrzem, który tylko wykonuje wolę radnych i 
budżet realizuję zgodnie z tym, co radni postanowią, jeśli Pani wiedza jest na temat oczekiwań 
mieszkańców inna bardzo proszę złożyć wniosek, który zostanie później przegłosowany a ja 
wykonam to, co Państwo postanowią 

Radna Pietrusz — ja nie będę wnioskowała o zmianę w tej uchwale z uwagi na to, że to jest blok 
uchwały komisje postanowiły tak czy inaczej jest to tylko Pani Burmistrz moja uwaga, którą 
chciałam zaakcentować, dlatego zapytałam czy były konsultacje ze społeczeństwem na pewno nie 
było tych konsultacji ze środowiskiem nauczycieli to wiem na pewno. Bo udało mi się rozmawiać, 
którzy nie wiedzieli, że taki pomysł zrodził się tutaj na budowę „Białego orlika" czy on jeszcze 
będzie Pani sama powiedziała na komisjach to jest znak zapytania, ale jest to dosyć poważna 
kwota, którą będziemy musiek zainwestować 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przejdziemy do głosowania w związku z tym, że te uwagi 
komisji Pani Burmistrz wniosła autopoprawką to będziemy glosować całą uchwałę wraz z 
autopoprawkami Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — jeszcze jest wniosek komisji 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ale to dotyczy jednej sprawy 

Radna Sławska - ale ja chciałam zapytać czy to już jest koniec dyskusji? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - jeszcze nie przystąpiłem do głosowania 

Radna Sławska — ale ja chciałam zapytać czy jeszcze będzie można? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — mam powiedzieć, o co chodzi? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — tak, bo to jest 11.632,00 

Pani Burmistrz — Gmina Węgorzyno była partnerem w projekcie pod taką nazwą jak Państwo 
macie" Dziecko w przedszkolu rodzic w pracy" w ramach tego projektu w Gminie Węgorzyno 
funkcjonował Punkt Przedszkolny w Cieszynie. Wniosek pisał Urząd Pracy realizatorem projektu 
był Urząd Miejski w Łobzie pozostałe gminy powiatu jak również Gmina Węgorzyno bykśmy 
tylko partnerami. Projekt trwał do końca sierpnia tego roku niemniej jednak od tamtego roku od 
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sierpnia trwały kontrole realizacji tego projektu. Kontrole wykazały nieprawidłowości, których 
skutkiem jest żądanie zwrotu pieniędzy. W związku z tym, że liderem projektu był Urząd Miejski 
w Łobzie urząd zapłacił pieniądze, które należało zwrócić, ale w ślad za tym powystawiał noty 
księgowe dla gmin. Gmina Węgorzyno jest jakby zobowiązana zapłacić w swojej części, w której 
brała udział prawie ponad 10.000,00 plus odsetki z tym, że Szanowni Rani to może nie być 
koniec tych nieprawidłowości przy realizacji tego projektu jest wiele i w tej chwili w powietrzu 
wisi kwota 800.000,00 też nie wiadomo czy gminy nie będą musiały zwracać. Gminy takie jak 
Gmina Węgorzyno, które nie brały udziału w realizacji tego projektu nie bykśmy odpowiedzialni 
za to i nie my decydowaUśmy jak ten projekt ma być realizowany liderem był Urząd Miejski w 
Łobzie. Było dwóch koordynatorów tego projektu jeden koordynator był z Urzędu Pracy drugi 
był koordynator z Urzędu Miejskiego w Łobzie, ale porozumienie jest podpisane, że w związku z 
tym, że byliśmy partnerem i mieliśmy u siebie ten Punkt Przedszkolny w Cieszynie to partner jest 
na dobre i złe i sokdarnie mamy ponosić koszty 

Przewodniczący Rady Miejskiej — może zanim mecenasa zapytam Pani rada pierwsza, radna 
Sławska 

Radna Sławska — ja już chodzi mi o te uzasadnienie chciałam się tak dopytać wiadomo, że w 
zeszłym roku zresztą tak chyba, co roku wychodzi, że cześć sołectw po prostu nie wykorzystuje 
swoich funduszy sołeckich mi chodzi o punkt 1 zwiększa się dochody budżetowe o łączną kwotę 
otrzymania dotacji celowej na zwrot części wydatków wykonanych w ramach funduszu 
sołeckiego w roku i 35.000,00 Ja chciałam zapytać my odstajemy zwrot funduszy sołeckich w 
części i za wydane fundusze sołeckie jakiś procent 20 procent chyba, czyli za to, co jeżeli 
mieliśmy 100.000,00 wydaliśmy 50.000,00 funduszy sołeckich, czyli z tych 50.000,00 20 % wraca 
do nas do gminy. 20% z tych 50.000,00 czystej gotówki funduszu sołeckiego wraca, czyli jeżeli 
byśmy wydali 100.000,00 funduszy sołeckich to dostahbyśmy zwrotu od 100.000,00 20% zwrotu, 
czyli gminie czy pracownikowi, który prowadzi fundusze sołeckie powinno zależeć na tym żeby 
pomóc sołtysom w tej kwestii żeby jak najwięcej tych funduszy sołeckich zostało wydanych nic 
nie przepadło jak w zeszłym roku przepadło dla Mielna, bo my wtedy dostaniemy zwrot czystych 
pieniędzy 
Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Szymko - to będzie przy 
funduszach ja odpowiem na to pytanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - myśl jest prawidłowa nie udziekłem głosu Panu 

Sołtys Mielna Pan Korcz — te pieniądze poszły 

Radna Sławska — ale generalnie o to mi chodzi 

Przewodniczący Rady Miejskiej — myśl jest prawidłowa myślę, że w tym temacie Pani 
Burmistrz może Pani Skarbnik, radny Szymko mówi, że przy funduszach omówi ten temat. Ja 
Pana mecenasa zapytam, bo jesteśmy na dobre i złe z Gminą Łobez i znowu nie zapłacimy tych 
pieniędzy Radni w Węgorzynie swoimi myślami się kierują a nasza Burmistrz uchodzi tam za 
jakąś wojowniczkę, bo nie chce im zapłacić za ba bóle, które tam się komuś przytrafiły może nie 
z własnej winy, ale koordynatorzy czegoś tam nie dopilnowali nie doczytaH. Czy Panie mecenasie 
przyjdzie nam zapłacić z marszu te wszystkie niebezpieczeństwa, które ciążą nad tym projektem 
Pani Burmistrz mówi 800.000,00 do podziału 

Radca prawny Pan Tomasz Werenicz — Panie Przewodniczący to wszystko zależy naprawdę 
od tego jak ta sprawa. Ja z tego, co tutaj słyszałem nie analizowałem tych dokumentów to tylko 
mówimy o potencjalnych możliwościach o ewentualnościach także dopóty nie przeanalizuję tych 
dokumentów a takiej czynności dotychczas nie dokonałem, więc nie mogę Państwu powiedzieć 
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czy tak czy nie a pyzatym nie wiemy czy takie roszczenia się pojawia to są tylko jakieś 
ewentualności 

Pani Burmistrz - te już się pojawiły 

Przewodniczący Rady Miejskiej - to już odsetki są 

Radca prawny Pan Tomasz Werenicz — powiem tak dopóty nie przeanalizuję dokumentów nie 
mogę na forum publicznym stwierdzić dla Państwa tak płacimy, nie płacimy. Proszę uznać mnie 
za zwolnionego z tej odpowiedzi 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, Komisja na wiedzę, jaką posiada wnioskuje, żeby 
tych pieniędzy nie dawać na razie nie dawać, bo być może przecież w Łobzie też są prawnicy też 
tam obsługują i oni stoją na stanowisku, że trzeba to płacić 

Pani Burmistrz — ale oni staH na stanowisku żeby rak wydatkować i realizować projekt że teraz 
mamy te konsekwencje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - i tak to tam poszło, ale powiem przykład swój Urząd 
Skarbowy zawezwał mnie nauczył karę i proszę płacić tam z różnymi obłuszczeniami a ja 
najnormalniej w świecie urzędnikowi powiedziałem Pani nie mam pieniędzy nie zapłacę, co 
chcecie to róbcie, nie zapłacę to był taki czas minął miesiąc po miesiącu ten sam Urząd Skarbowy 
złożyłem wyjaśnienia dokumenty inne ten sam Urząd Skarbowy wycofał i przeprosił mnie, ale 
koledzy, którzy mieli podobne sprawy zanieśli te pieniądze do Urzędu Skarbowego jak 
powiedziałem, że mnie nie obciążono poszli żeby im zwrócono ani złotówki nie dostak. To są 
takie z życia wzięte nie mówię o nikim mówię o sobie ja to mówię humorystycznie. Na dzisiaj 
wniosek Komisji jest żeby dzisiaj ten punkt wykreśHć wycofać, Sołtys z Mielna proszę 

Sołtys Mielna Pan Korcz — ja w sprawie tego „Białego orlika" uważam, że powinien powstać, 
chociaż w gminie taki obiekt to nie będą wyrzucone pieniądze, bo wyrzucone pieniądze to są 
remonty mieszkań socjalnych gdzie po roku czasu z powrotem jest melina to jest wyrzucanie 
pieniędzy ja uważam, że tu nie będą wyrzucone 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje za głos w dyskusji, dobrze przechodzimy jak nie 
ma dyskusji przejdziemy do głosowania 

Pani Skarbnik — a co z tą kwotą zrobić? Dodamy jeszcze do stypendium tak? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — nie ma takiego wniosku 

Pani Skarbnik — proszę, ale mi się uchwała nie zamknie, ale może brakować jak nie 
wykorzystam to jest na innym dziale 854 i tak nie będą mogły być na nic innego przeznaczone 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — to ja proszę o przyjęcie autopoprawką moją, że te pieniążki, które Państwo w 
tym momencie chcecie wycofać żeby przeznaczyć do podpunktu 12 do udziału w stypendiach 

Przewodniczący Rady Miejskiej — w związku z tym, że jesteśmy przy projekcie uchwały na 
druku nr 5 Komisje zawnioskowały o wycofanie z uzasadnienia z punktu IV podpunktu 5 wiemy, 
czego to dotyczy, dotyczy to zapłacenia dla Łobza za wpadki. Kto jest za przyjęciem wniosku 
Komisji, kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
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Za-11 
Przeciw - O 
Wstrzymało się - 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej - wniosek został przyjęty 

Przewodniczący Rady Miejskiej - i w tym momencie przyjmuje wniosek Pani Burmistrz 
autopoprawką, że te pieniądze zostają wpisane do stypendiów. Komisje po tych poprawkach 
projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. W związku z tymi autopoprawkami Pani Burmistrz i 
przyjętym wnioskiem Komisji głosujemy cały projekt uchwały na druku nr 5. Kto jest za 
przyjęciem uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na 2011 rok z 
tymi autopoprawkami. Kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za -11 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwał została podjęta 

Uchwała Nr IX/87/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011 
(uchwała stanowi załącznik rur 7 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 6 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2011-2020, proszę 
stanowisko Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko — wspólne 
stanowisko Komisji przy projekcie uchwały na druku nr 6 jest pozytywne 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje proszę od dyskusję przechodzimy do stanowisko 
znamy. Kto jest za przyjęciem uchwały na druku nr 6 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2011-2020? Kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
1 osoba nie głosowała 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwał została podjęta 

Uchwała Nr IX/88/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2011-2020 
(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do głosowania projektu uchwały na druku nr 
7 w sprawie założeń do projektu budżetu gminy na rok 2012, proszę o stanowisko Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko — wspólne 
stanowisko Komisji w projekcie uchwały na druku nr 7 jest pozytywne 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę o dyskusję Pani radna Pietrusz 

Radna Pietrusz — Pani Burmistrz ja się muszę zapytać, ponieważ w § 1 c Budowa infrastruktury 
transmisji danych dla miasta i gminy Węgorzyno ja wiem wieloletni plan jest przeznaczony 7 
milionów Pani powiedziała na wstępie, że dostaniemy 5 milionów, ale ja, jako Baśka Pietrusz, 
jako radna na temat tej budowy transmisji danych o tej inwestycji naprawdę niewiele słyszałam. Ja 
mam pytanie, jaki cel ma budowa to też jest inwestycja, jaka to będzie kwota przeznaczona na tą 
inwestycję, jaki był cel i jakie zamierzenia i czy jest taka potrzeba budowy tych światłowodów, bo 
tak to się nazywa tak? I czy Pani może dzisiaj zagwarantować, że każdy mieszkaniec tej gminy 
będzie miał internet za darmo? 

Pani Burmistrz — tak 

Radna Pietrusz — na pewno? Ja bym chciała takie zapewnienie. Na temat tej inwestycji ja już 
jestem rok ja wiem, że były tam przesunięte pieniądze na projekt zdaje się jakaś kwota i tylko tyle 
usłyszałam. Natomiast więcej na temat tej inwestycji naprawdę nie słyszałam. Widzę, że w planie 
wieloletnim jest kwota ponad 7 miUonów złotych Pani mówi dzisiaj ze dostaniemy dotację 
5.300.000,00 a ile dopłacimy z budżetu, na jaką wartość zaciągniemy kredyt żeby tą inwestycje 
zrealizować, bo mamy jeszcze budowę wodociągów, aglomerację Węgorzyno etap II, i mamy 
ciągle budowę sieci wodociągowej Runowo, Kraśnik, Lesięcin, Gardno to też jest temat tabu 
temat od wielu lat, co roku go zaczynamy, co roku go wprowadzamy, jako zadanie do planu, ale 
nigdy go nie zaczynamy, kiedy on będzie w końcu zrealizowany i to moje pytanie dotyczy właśnie 
tej infrastruktury transmisji, bo wydaje mi się, że w kwocie 7 milionów to my się nie zamkniemy a 
już mamy zaciągnięte kredyty w wysokości 23 % do planowanych dochodów możemy, do 60 ale 
czy to zadanie czy Pani może mnie zapewnić, że internet za dwa lata wszyscy na terenie Gminy 
Węgorzyno będą mieU za darmo? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Radnej, bo to jest wątpkwość, proszę Pani 
Burmistrz 

Pani Burmistrz — chciałabym się ustosunkować całkowita wartość projektu opiewa na 
7.101.876,12 wartość dofinansowania, jakie mamy możkwość uzyskać to jest 5.326.407,09 
pozostałą część musimy mieć, jako wkład własny. Wniosek jest tak skonstruowany, że będziemy 
składać wnioski nie tylko o płatność pod realizowanie etapu, ale również o zaliczki. My z kredytu 
nie będziemy musiek mieć na całość tylko ewentualny kredyt na jakieś małe części to jest wartość 
projektowa i może ulec zmianie mam nadzieje, że ulegnie zmniejszeniu, ponieważ na te rzeczy 
również będą organizowane przetargi. Czy mogę zagwarantować powiem tak cel jest taki żeby 
każdy mieszkaniec Gminy Węgorzyno miał dostęp do darmowego Internetu jak nam się uda to 
zrealizować będziemy się starać żeby zrobić jak najlepiej, dlaczego pomysł żeby to robić a dlatego 
że weszła w życie mega ustawa, czyk ustawa mówiąca, że nieruchomości powinny być uzbrojone 
nie tylko w media typu woda czy kanalizacja czy prąd, ale również w możkwość przesyłania 
teleinformatycznego a mamy na terenie gminy takie miejscowości takie punkty, które są czarnymi 
ja to nazywam „czarne dziury" nazywa się chyba fachowo „białe dziury", że nie ma sygnału 
nawet jest utrudniona rozmowa przez telefony komórkowe lub po prostu nie można rozmawiać 
Sołtys Sarnikierza Pan Stępkowski - Czy w realizacje tego planu wchodzą takie wioski małe 
też? 

Pani Burmistrz — cała gmina do pewnych miejscowości będzie dochodził światłowód do 
niektórych, jeśk są bardzo bksko i dalej za nie, nie należy wychodzić to do nich będzie już wtedy 
sygnał rozesłany 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę radna Sławska 
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Radna Sławska — ja mam takie pytanie, jeżeli my- zaciągniemy te kredyty tak by wynikało, bo to 
są jednak duże kredyty pomijając, że może jakieś tam ulgi dostaniemy czy zaciągniemy tam nie 
wiem jakiś prawda sponsorów czy coś takiego. To wynika z tego, że nie będziemy mieH już 
pieniążków na wodociągi niektóre gminy już dawno zapomniały o sieci wodociągowej Kraśnik, 
Lesięcin, Runowo niestety sieć kanalizacyjna jest w opłakanym stanie. Czy zastanówmy się 
naprawdę, co jest ważniejsze dzisiaj żeby ludzie chodzili po wodę jeszcze do studni nie miek 
toalety w domu czy szybki internet gdzie już cześć internet już ma ja naprawdę mówię trzeba się 
nad tym zastanowić. Bo u nas dzisiaj sieć wodociągowa jest w takim stanie. W Kraśniku tyle lat 
się walczy o wodę i ludzie nie mają wody w tej chwiH trzeba to naprawdę bardzo dobrze 
przemyśleć 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — ja się bardzo cieszę, że w końcu Pani radna mówi takim językiem jak my przez 
ostatnie kilka lat radna Kamińska, która cały czas walczyła żeby ten wodociąg powstał, ale 
niestety prze ostatnie cztery lata nie powstawał. W tej chwik już zleciałam uaktualnianie 
wszystkich dokumentów po to żeby tą inwestycje rozpocząć, ale chciałabym Państwa uspokoić, 
iż, mimo że wartość projektu opiewa na takie miliony to wkład własny będzie 1.775.000,00 i to, 
co już mówiłam będziemy składać wnioski o zakczkę, czyH nie refundacje my nie będziemy 
musiek najpierw mieć pieniędzy żeby to zrobić a później to nam zrefundują tylko będziemy 
wnioskować i tak jest przygotowany wniosek, że to będą zahczki, czyk najpierw dostaniemy 
pieniądze po to żeby zrobić, więc nawet tego kredytu nie będziemy musiek brać ani na 
5.300.000,00 ani na 1.775.000,00 ani na 7.000.000,00 będziemy go brać w takiej wartości, jaka 
będzie aktualnie potrzebna, ale to będzie dużo mniejsza nie milionowa 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, radna Pietrusz była pierwsza proszę 

Radna Pietrusz - Pani Burmistrz a czy Pani rozważała możkwość przeprowadzenia tej 
inwestycji przy współudziale TPSA, bo to, co wiem to niektóre gminy to robią 

Przewodniczący Rady Miejskiej - niestety nie można robić z TPSA, ponieważ podlega to pod 
pomoc pubkczną i na takie rzeczy nie dostanie się dofinansowania unijnego 

Przewodniczący Rady Miejskiej - radny Sadurek 

Radny Sadurek — Pani Burmistrz mam takie drobne pytanie według mojej wiedzy 
dotychczasowej ram gdzie się wprowadza internet bezpłatnie uwarunkowany jest dostęp do tego 
bezpłatnego internetu uwarunkowany jest dochodami mieszkańca starającego się o ten dostęp, bo 
to jest przeznaczone dla ludzi o niskich dochodach czy moja wiedza ta jest błędna? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje to pytanie było do Pani Burmistrz 
Pani Burmistrz - nie rozumiem jakby tutaj związku z tym wszystkim, bo to nie jest 
uwarunkowane tym, że mieszkańcy są biedni, bo jeśk sygnał będzie rozproszony to wszyscy, 
którzy są w zasięgu tego sygnału będą mogk z tego skorzystać nie, że to jest tylko dla Iksińskiego, 
którego kryterium dochodowe jest poniżej 500 czy 300 zł 

Radny Sadurek, — bo ja tak słyszałem według mojej wiedzy 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ale Pan radny Sadurek wiemy z doświadczenia że za darmo 
to się szybko kończy później i tak przyjdzie za to płacić 

Pani Burmistrz - ten darmowy internet jest o małej mocy to nie jest szybki internet, jeśk ktoś 
będzie chciał szybki internet ściągać jakieś zdjęcia, programy jakieś filmy nie będzie mógł z tego 

Strona 28 z 56 



skorzystać to jest ta podstawa, która powinna być żeby móc wejść ściągnąć pocztę, wysłać 
przelew do takiego bieżącego kontaktu ze światem 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dla młodzieży szczególnie ważny w szkołach 

Pani Burmistrz — nie tylko 

Przewodniczący Rady Miejskiej - sołtys Korcz proszę 

Sołtys Mielna Pan Korcz — światłowody to już tak prawdę mówiąc to już odchodzą do lamusa 
teraz jest nowoczesność ja tylko podam przykład Mielna jest podłączenie do każdego mieszkania 
do każdego domu światłowody są podłączone w tej chwili jak są 3 telefony stacjonarne to jest 
wszystko. 50 % społeczeństwa już ma bezprzewodowy internet i to jest ładowanie się 
1.700.000,00 To jest dla gminy pieniądz a proszę mi uwierzyć, że za 5 lat z tego praktycznie jak 
10% będzie korzystać to będzie góra w ogóle komputery te odchodzą już do lamusa ta 
technologia wchodzi i to nie ma już najmniejszego znaczenia to nie ma sensu 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje proszę dopytywać, bo to jest miejsce żeby tą 
wiedze posiąść 

Pani Burmistrz — światłowody to nie jest tylko internet to są hotspoty, przyjeżdżające osoby 
korzystające czy turyści, czy przedsiębiorcy chcąc odebrać pocztę, chcąc wysłać e-maila może 
zawsze do takiego hotspotu podjechać bezproblemowo może to dokonać. Światłowody pozwolą 
nam również na monitoring czy miasta czy neuralgicznych punktów miejscowości tam gdzie się 
coś dzieje tam gdzie są akty wandalizmu czy coś w tym stylu można będzie to już 
bezproblemowo zainstalować i z tego korzystać. Szkoły będą miały darmowe połączenie 
internetowe czy między sobą czy ogólnie wyjście na świat to nie jest my przez cały czas patrzymy 
na światłowody, jako internet, ale to nie jest tylko to 

Sołtys Mielna Pan Korcz - tylko jak taki ktoś z miasta przyjeżdża ma już taki sprzęt, że już się 
nie musi nigdzie podłączać 

Pani Burmistrz — musi mieć sygnał 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze czy są jeszcze głosy w dyskusji? 

Pani Burmistrz — ja chciałabym wspomóc się jeszcze ustawą, o której mówiłam ta mega ustawa 
jest to wspieranie usługi sieci telekomunikacyjnej ja już mówię art. 64 dodaje w art. 7 ustawy o 
samorządzie gminnym podpunkt 3 a jako zadanie własne gminy działalność w zakresie 
telekomunikacji jest to zadanie własne gminy 

Radna Pietrusz — w tej chwili coś wyrywamy z kontekstu ustawy nie do końca nie wiadomo 
podtyka Pani Pan radca, ale ja tylko usłyszałam ten temat. Bo naprawdę zresztą chyba 
potwierdzik to sołtysi, że przez rok czasu na ten temat ani słowa nie było, jaki cel był, dlaczego 
my robimy tą transmisję. Pani powiedziała bardzo ładnie, że przedsiębiorcy będą z tego 
korzystać, tylko tych przedsiębiorców mamy nie zawiele na naszym terenie, turystów być może 
takie by było moje marzenie żeby tych turystów na tą gminę do tej gminy przyciągnąć być może 
tym przyciągniemy takie może by były zamierzenia położenia tych światłowodów 

Pani Burmistrz — Pani radna ja bywam prawie na każdym może na każdym zebraniu sołeckim ja 
się spotykam z ludźmi ja się spotykam z mieszkańcami naszej gminy proszę nie myśleć tak, że to 
jest moja i wyłącznie moja decyzja ja ją podjęłam w oparciu o to, co mieszkańcy mi przekazują za 
przykład sobie akurat pod tą inwestycje to zawsze stawiam Brzeźniak gdzie naprawdę nie można 
się z nikim połączyć 

Przewodniczący Rady Miejskiej — głos w dyskusji na tej sak za poprzedniej kadencji była 
mowa, że internet bezprzewodowy założymy wspólnie z powiatem to temat nie wyszedł 
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następnie leciał temat, że internet bezprzewodowy czy na światłowodach będzie z Marszałkiem 
nic z tego nie wyszło nie wiem być może szczęśkwie do trzech razy sztuka uda się 

Radna Pietrusz — Panie Przewodniczący bądźmy nowocześni ja jestem za nowoczesnością za 
pościgiem nowymi technologiami tylko, że rozmawiajmy o tych tematach przekonujmy się 
nawzajem, puśćmy to w weter, bo ludzie czytają o jakąś tam sobie transmisję przekazują za 
7.000.000,00 a my, na co innego nie można 

Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę, że Pani Burmistrz przyjęła to sobie do wiadomości, 
będzie to chyba realizować. Ja wrócę jeszcze do projektu uchwały w §2 punkt 2.1a wzrost stawek 
podatku i opłat lokalnych o 5 % to mówię tak szczerze po dożynkach rolnicy to by było fajowo 5 
% to dotyczy podatku od nieruchomości od innych podatku tego rolnego nie dotyczy. Podatek 
rolny wzrośnie o 100% może się trochę pomylę w górę w dół. Podatek rolny jest ustalany przez 
GUS podaje cenę żyta do podatku rolnego a wiecie, jaka cena żyta jest w tej chwik nie 30 parę 
złotych a na pewno 70 GUS będzie podawał cenę o 72 prasa wie szybciej i będziemy na tej sak 
żeby była świadomość, ale w przyszłym roku będzie inaczej 5% ja w ręce klaszczę a ja jestem 
wieloletni to ja wiem, co mówię. To są te gorsze strony tego projektu uchwały. Czy są głosy 
jeszcze w dyskusji, jeżek nie widzę przejdziemy do głosowania to są założenia do projektu 
budżetu na rok 2012 cały projekt będziemy pewnie szykować już nowy od września do grudnia w 
grudniu przyjmować. Kto jest za przyjęciem uchwały na druku nr 7 w sprawie założeń do 
projektu budżetu na 2012 rok, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwał została podjęta 

Uchwała Nr IX/89/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie założeń do projektu budżetu gminy na 2012 rok 
(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

Radna Pietrusz — do niektórych tematów jestem przekonana do niektórych dopytałam Panie 
Przewodniczący taka moja rola 

Przewodniczący Rady Miejskiej — po to ta sala jest, że tu trzeba dopytywać 

Radna Pietrusz - oczywiście 

Przewodniczący Rady Miejskiej — tu jest miejsce na dopytywanie 

Radna Pietrusz - cieszę się Panie Przewodniczący, że dopuszcza Pan do głosu 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 8 w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 676/3 o pow. 0, 0706 ha 
położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno, proszę Komisję o stanowisko. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje projekt 
uchwały na druku nr 8 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy są pytania?. Przechodzimy do głosowania, kto jest za 
przyjęciem uchwały na druku nr 8, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
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Za-13 
Przeciw - O 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwał została podjęta 

Uchwała Nr IX/90/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 676/3 
o pow. 0, 0706 ha położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 9 w sprawie 
w sprawie zasad obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Węgorzyno 
służebnościami gruntowymi i przesyłu, proszę o stanowisko Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - wspólne 
stanowisko Komisji w temacie projektu uchwały na druku nr 9 Komisje przyjęły autopoprawkę 
Pani Burmistrz dotyczącą zmiany słów w § 10 z „ Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia" 
na „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego i z tą poprawką projekt uchwały Komisje zaopiniowały 
pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy są pytania do projektu uchwały nie widzę. 
Przechodzimy do głosowania projektu uchwały z autopoprawką Pani Burmistrz. Kto jest za 
przyjęciem uchwały na druku nr 9, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwał została podjęta 

Uchwała Nr IX/91/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie zasad obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Węgorzyno 
służebnościami gruntowymi i przesyłu 

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — projekt uchwały na druku nr 10 w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXVII/274/2009 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 stycznia 2009 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na użyczenie na czas nieokreślony dla Szkoły Podstawowej w Węgorzynie części 
nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem 811/2 położonej w obrębie numer 1 miasta 
Węgorzyno 

Radna Pietrusz — Komisje wnioskowały o zdjęcie tej uchwały tak mamy w opimi 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o stanowisko Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - po dyskusjach 
projektu uchwały na druku nr 10 Komisje zawnioskowały o zdjęcie tej uchwały z porządku 
obrad. 

Strona 31 z 56 



Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje 

Pani Burmistrz - chciałabym zabrać głos 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — ten projekt uchwały jest tylko zmianą uchwał, które podjęte były w 2010 roku 
były dwie takie uchwały dotyczące obiektów przekazywanych wtedy dla Gimnazjum i dla Szkoły 
Podstawowej w Węgorzynie. W tym momencie z uwagi na to, że tak jak w uzasadnieniu sala nr 6 
Szkoły Podstawowej w Węgorzynie przylega bezpośrednio do podstawówki nie ma możkwości 
żeby szkoła nie korzystała, dlatego chciałam tylko zmienić tą wcześniejszą uchwałę wyłączając 
salę nr 6 z całości, która została przekazana dla szkoły Podstawowej w Węgorzynie. W 
momencie, kiedy do tematu doszłam i chciałam to zrobić mecenas, który obsługuje naszą gminę 
zauważył, że te uchwały w 2009 roku są w ogóle niezgodne z prawem nie wiem, jakim cudem 
zostały one wtedy przygotowane, w 2009 bo one wtedy tylko, że był inny prawnik uchwały były 
zaopiniowane przedstawione na posiedzenie nie budziły wątpkwości zostały przegłosowane i 
nawet nadzór wojewody i nie uchykł i one nadal obowiązują, ale już jestem bogatsza w tą wiedzę, 
że nie w ten sposób powinien być przekazany majątek dla szkół. I zgadzam się z Państwem żeby 
ten projekt uchwały zdjąć z porządku obrad i niestety będziemy musiek uchykć dwie uchwały 
wcześniejsze i rozpracować tak temat żeby podjąć stosowne zgodne z prawem uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, jest wniosek Komisji, aby projekt uchwały został 
zdjęty z porządku obrad. Kto jest za wnioskiem Komisji, aby zdjąć z dzisiejszych obrad? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, za wnioskiem Komisji głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwał została zdjęta z porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 11 w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/276/2009 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 stycznia 
2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi 560/2, 560/3, 560/4, 654/1, 654/2, 654/3 i 
654/8 położonych w obrębie nr 3 miasta Węgorzyno, proszę o stanowisko Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko — stanowisko 
Komisji w projekcie uchwały na druku nr 11 jest następujące Komisje przyjęły autopoprawkę 
Pani Burmistrz dotyczącą zmiany słów w § 1 z „ dokonuje się zmiany poprzez wykreślenie słów: 
„ — nr 654/8 o pow. 0,0392 ha" na „ skreśla się tiret ósmy". Komisje projekt uchwały po 
poprawkach zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Przewodniczącemu Komisji, czy są jakieś 
zapytania, wyjaśnienia. W związku z tym, że Pani Burmistrz autopoprawką przyjęła to stanowisko 
Komisji to głosujemy w tej chwik całą uchwałę z tą autopoprawką Pani Burmistrz tak jak jest 
zapisane w opinii Komisji poprzez wykreślenie słów na słowa skreśla się tiret ósmy. Kto jest za 
podjęciem uchwały an druku nr 11 z autopoprawką Pani Burmistrz, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwał została podjęta 

Uchwała Nr IX/92/2011 
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Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVTI/276/2009 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 29 
stycznia 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi 560/2, 560/3, 560/4, 
654/1, 654/2, 654/3 i 654/8 położonych w obrębie nr 3 miasta Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 12 w 
sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 49 
o pow. 0,06 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Mieszewo, proszę o stanowisko Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje projekt 
uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, opinia Rady Sołeckiej, jaka jest na temat sprzedaży 
działki w Mieszewie? pytam pracowników Urzędu Pani Burmistrz jest opinia pozytywna 
mieszkańców dziękuje, jeżek opinia jest pozytywna to stanowisko Komisji jest również 
pozytywne. Kto jest za przyjęciem uchwały an druku nr 12, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwał została podjęta 

Uchwała Nr IX/93/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 49 
o pow. 0,06 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Mieszewo 
(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - jesteśmy przy projekcie uchwały na druku nr 13 w sprawie 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 654/8 
o pow. 0,0392 ha położonej w obrębie ewidencyjnym nr 3 miasta Węgorzyno, proszę o 
stanowisko Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko - stanowisko 
Komisji przy projekcie uchwały na druku nr 13 jest pozytywne 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są zapytania? Dwie uchwały do tyłu tą działkę 
żeśmy wyłączyli w tej chwili idzie na sprzedaż na zbycie nieruchomości, czy są zapytania. Kto jest 
za podjęciem uchwały na druku nr 13, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwał została podjęta 

Uchwała Nr IX/94/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
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z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 654/8 
o pow. 0,0392 ha położonej w obrębie ewidencyjnym nr 3 miasta Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — jesteśmy ptzy druku nr 15 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XLII/512/2010 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 czerwca 2010 roku w sprawie przyjęcia 
„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Węgorzyno na lata 
2009 - 2013 z perspektywą do 2032 r.", proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - wspólne 
stanowisko Komisji do projektu uchwały na druku nr 15 jest pozytywne 

Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania dopytania — nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania, kto jest za przyjęciem projektu uchwały na druku nr 15, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwał została podjęta 

Uchwała Nr IX/95/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/512/2010 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 
czerwca 2010 roku w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest z terenu Gminy Węgorzyno na lata 2009 — 2013 z perspektywą do 
2032 r." 

(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — projekt uchwały na druku nr 16 w sprawie ustalenia 
kierunków działania Burmistrza Węgorzyna, proszę o stanowisko Komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje projekt 
uchwały na druku nr 16 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę o zapytania do tej uchwały, proszę radna Pietrusz 

Radna Pietrusz — Panie Przewodniczący ja nie mogę głosować nad taką uchwałą, w której pisze 
„Zobowiązuje się Burmistrza do podjęcia działań związanych z nabyciem przez gminę część 
nieruchomości w Węgorzynie przy ul. Kościuszki" na ukcy Kościuszki jest ileś nieruchomości nie 
wiem, jakiej nieruchomości to dotyczy, gdyby się mnie ktoś zapytał z mieszkańców bym 
wzruszyła ramionami bym nie wiedziała, o co chodzi. W uzasadnieniu również pisze, że oferta 
dotyczy nabycia przez gminę nieruchomości zabudowanej przy ukcy Kościuszki, na którą 
znajdują się pomieszczenia o powierzchni 431 m2 nadających się do natychmiastowego 
zagospodarowania oraz pomieszczeń o powierzchni 150 m do adaptacji strych też nie wiem, 
jakiej to nieruchomości dotyczy. Nad taką uchwałą ja nie będę głosowała nie wiem to trzeba 
wyjaśnić 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani radnej 

Radna Pietrusz — proszę Panie Przewodniczący to jest uwaga, bo jeżek dostajemy taką uchwałę 
my chcemy mieć jasność, co do treści uchwały prawda, bo my konsultujemy uchwały z 
mieszkańcami, mieszkańcy się dopytują nas a my nie wiemy, o co chodzi 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani radnej, proszę Pani Burmistrz Pan mecenas 

Radca Prawny Pan Tomasz Werenicz — Wysoka Rado, jeśk chodzi o uchwały tego typu 
podejmowane są na podstawie art. 18 ust. 2 punkt 2 ustawy o samorządzie gminnym są to 
uchwały są tak zwane potocznie uchwałami kierunkowymi jak sama nazwa wskazuje one mają 
tylko wskazywać, czyk dajmy dla Rady wskazania celu, kierunku, jakim może podążać Burmistrz a 
nie mogą Rada wprowadzać zasad ustrojowych, że Rada jest organem stanowiącym i kontrolnym 
a Burmistrz wykonawczym, więc Rada nie może nawet sugerować w sposób w formie uchwały 
celów, środków, w jaki sposób organ wykonawczy, czyk Burmistrz Węgorzyna ma osiągnąć dany 
cel, bo od tego w gminie jest Burmistrz, czyk organ wykonawczy, czyk wykonujący. Rada ma 
tylko wskazać na potrzebę osiągnięcia jakiegoś celu a za pomocą, jakich środków to należy to do 
kompetencji i obowiązków Burmistrza, dziękuje bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje 

Radca prawny Pan Tomasz Werenicz - tu Pani Burmistrz pyta czy będzie potrzebna kolejna 
uchwała na nabycie owszem będzie, ponieważ w kompetencje Rady dotyczące wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości również są uregulowane w art. 18 ale również w ustępie 2 ale innym 
punkcie bo tu jest punkt 9 kterka a który mówi że Rada wyraża zgodę na nabycie nieruchomości 
jeżek takiej uchwały by nie było niestety nie będzie można nabyć takiej nieruchomości 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz proszę nam powiedzieć, po co ta uchwała 
została dana 

Pani Burmistrz - tak jak Państwo macie w uzasadnieniu została złożona oferta przez 
przedsiębiorcę i żebym ja mogła cokolwiek robić w tym kierunku czy na przykład zlecić wycenę 
po to żeby sprawdzić czy dla nas jest to korzystne czy nie jest korzystne czy zlecić jakąś opinię 
techniczną czy cokolwiek w tym temacie móc zrobić muszę od Państwa radnych mieć uchwałę 
kierunkową. Sama później wystąpię jeszcze raz do Państwa, jeśk zebrane w temacie dokumenty 
wskażą, że jest to faktycznie jest to dla gminy zdatne, przydatne i będzie to celowe, aby nabyć tą 
nieruchomość zwrócę się do Państwa po raz drugi już z konkretną uchwałą o wyrażenie lub 
niewyrażenie zgody na nabycie takowej nieruchomości za taką i taką kwotę. To jest po to żebym 
mogła w temacie cokolwiek zacząć rozmawiać 

Przewodniczący Rady Miejskiej — radny Sadurek proszę 

Radny Sadurek - mam problem z mówieniem przepraszam bardzo, że tak mówię, ale Pani 
Burmistrz chyba źle zrozumiała pytanie koleżanki, bo pytanie dotyczyło, którego to obiektu 
dotyczyło, bo na ukcy Kościuszki mamy sporo tych budynków 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko — tu brakuje numeru 

Radny Sadurek — my nie chcemy Pani Burmistrz ograniczać jej kompetencje absolutnie nikt 
tego nie chce tylko chodzi o numer nic więcej 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Panie radny za uwagę, Pani Burmistrz poczekamy 
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Pani Burmistrz — zaraz ustalę 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy w takim przypadku ochrona danych 

Radna Pietrusz — nie ma ochrony danych 

Przewodniczący Rady Miejskiej —to mienie pubkczne będzie 

Radna Pietrusz — upoważnienie do kierunku to w pewnym sensie podejmujemy decyzje o 
wydaniu środków z budżetu, bo zlecając wycenę Pani Burmistrz nie będzie z własnych kieszeni 
ich brała tylko z kieszeni pieniędzy pubkcznych i dlatego ja się pytałam, jaki to numer 
nieruchomości dla mnie to jest bardzo ważne i na pewno ważne dla mieszkańców i dla radnych 

Pani Burmistrz — na tej ukcy akurat takich obiektów o takiej powierzchni chyba jest niewiele, ale 
zaraz 

Radna Pietrusz — a Gimnazjum jest tam 

Pani Burmistrz — a Gimnazjum jest gminne Szanowni Radni życzą sobie, aby uszczegółowić 
tylko numerem porządkowym przy ukcy czy numerem działki również? 

Radna Pietrusz - jedno i drugie jak już 

Radny Gwóźdź — to Kościuszki 2 jak się nie mylę 

Pani Burmistrz - tak to autopoprawką proszę o przyjęcie, aby w §1 przed kropką dopisać cyfrę 
2 działka nr 1241/1 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Burmistrz wprowadziła autopoprawkę w §1 tj. 
ustalenia kierunków działania Pani Burmistrz pewnie ta przyjęta uchwała jeżek będzie to będzie 
miała swoje następstwa pewnie będziemy do niej wracać albo może nie będzie następstw nie 
będzie potrzeby nabywania nieruchomości to pewnie zostanie stwierdzone w dalszym czasie. 
Przechodzimy do głosowania projektu uchwały na druku nr 16 kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały na druku ni 16 w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Węgorzyno z 
autopoprawką wniesioną przez Panią Burmistrz, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 1 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwał została podjęta 

Uchwała Nr IX/96/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Węgorzyna 
(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 17 i po tym 
projekcie uchwały po tej skardze zarządzę przerwę, bo przed wejściem na salę otrzymałem pismo 
dotyczące drugiej skargi to biuro powiek i rozdam radnym. A przechodzimy do skargi dotyczącej 
działania Burmistrza złożonej do Urzędu Wojewódzkiego przez Panią Marzenę Parsza, proszę 
Komisję 

Strona 36 z 56 



Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje na 
wspólnym posiedzeniu po wysłuchaniu wyjaśnień Pani Burmistrz uznały skargę za niezasadną 
motywując to poniższym uzasadnieniem wszyscy Radni uzasadnienie mają, ale odczytam je. W 
trakcie rozpatrywania skargi, Rada Miejska, zapoznała się ze skargą Pani Marzeny Parsza złożoną 
do Wydziału Nadzoru i Kontrok Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego a przekazaną 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 12 kpca 2011 roku w części 
dotyczącej działań Burmistrza w zakresie nieprzyjęcia wniosku meldunkowego. W dniu 03 
sierpnia 2011roku Przewodniczący Rady Miejskiej skierował pismo do skarżącej, iż skarga nie 
może zostać rozpatrzona w terminie określonym art. 237 Kodeksu postępowania 
administracyjnego ze względu na trwającą przerwę urlopową Rady Miejskiej w miesiącach kpiec i 
sierpień. W tym dniu Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał skargę dla Pani Burmistrz celem 
ustosunkowania się na piśmie do zarzutów zawartych w skardze. W odpowiedzi na powyższe 
Pani Burmistrz w dniu 31.08.2011 złożyła wyjaśnienia na piśmie, ponadto na posiedzeniu 
wspólnym Komisji Budżetowo- Gospodarczej oraz Społeczno — Oświatowej w dniu 19 września 
2011 roku udziekła radnym wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania. W świetle 
powyższego Komisje ustakły, iż sprawa zameldowania p. Marzeny Parsza ma szerszy wymiar, 
bowiem związana jest ze zniesieniem współwłasności na nieruchomości Połchowo 9 i ustaleniem 
sposobu użytkowania pomieszczeń na tej nieruchomości przez współwłaściciela p. Czesława 
Parsza mającego udział w % i gminy posiadającej udział 3A. Skarżąca podnosi, że w dniu 
30.06.201 lr. nie przyjęto wniosku meldunkowego dot. przemeldowania na lokal oznaczony Nr 2, 
ze skargi wynika, że w dniu 1.07.2011 r. zgłoszenie o zameldowaniu zostało bezproblemowo 
przyjęte. Zarzut p. M.Parsza, że Burmistrz w odpowiedzi na telefon pracownika ds. ewidencji 
ludności zabroniła przyjęcia wypełnionego formularza, jest niezrozumiały, gdyż z wyjaśnień p. 
Burmistrz wynika, iż Burmistrz nie zabroniła pracownikowi przyjąć wniosku - wnioski o 
zameldowanie są ogólnie dostępne w biurze i mogą zostać składane w biurze „meldunkowym" 
oraz w miejscu gdzie przyjmowana jest korespondencja Urzędu tj. w Sekretariacie, potwierdza to 
fakt, że wniosek p. Marzeny Parsza został przyjęty bezproblemowo w dniu 1.07.2011 r. W świede 
powyższego Komisje nie stwierdzają, aby Burmistrz przekroczyła swoje uprawnienia i by 
mobbingowała swoich pracowników do postępowania niezgodnego z prawem. Burmistrz jedynie 
nie zgadzała się z zameldowaniem p. M . Parsza pod adresem, w którym mieszkają najemcy 
komunalni i zgodnie z umową najmu w lokalu tym mają prawo przebywać osoby wymienione w 
umowie - a w niej p. M . Parsza nie figuruje. Wobec powyższego dokonując oceny stanu 
faktycznego w świede obowiązującego prawa Komisje Rady Miejskiej skargę na działania 
Burmistrza Węgorzyna uznają za nieuzasadnioną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Przewodniczącemu, proszę o zapytania albo proszę 
Panią Burmistrz może jeszcze by coś dodała 

Pani Burmistrz — proszę pytać ja tak dokładnie opisałam w odpowiedzi na skargę do Pana 
Przewodniczącego podając fakty, jakie miały miejsca i myślę, że już dokładniej nie można, ale jeśk 
bu coś budziło wątpkwości to proszę pytać ja odpowiem 

Przewodniczący Rady Miejskiej — radni otrzymak i sołtysi na pewno wyjaśnienia Pani 
Burmistrz zameldowania dotyczyły na kapkcy, lokal nie mieszkalny, gospodarczy Pani nie 
wyrażała zgody tak mówiąc potocznie natomiast skarga wpłynęła po przyjęciu meldunku 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - a dzień przed 
meldunkiem było spotkanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - sołtys Cieszyna, proszę 
Sołtys Cieszyna Pan Rataj - ja mam tylko pytanie czy Urząd może nie przyjąć wniosku? To tyle 
już pomijając te zawiłości prawne 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - nie ma takiej możkwości przychodzi petent i po prostu składa do sekretariatu 
Pani w sekretariacie nie zna się na sprawach meldunkowych ona po prostu przyjmuje to, co ktoś 
przyniesie. Czy odpowiedni przynosi do tego organu czy nie po prostu, co się przyniesie 
potwierdza wpłynięciem tak samo Pani w wydziale meldunkowym Pani Mastalska również 
przyjmuje, bo rozpoczyna się wtedy postępowanie nie można tak z marszu powiedzieć, że nawet 
powinno się ewentualnie wydać decyzje odmowną tym bardziej, że w samej skardze skarżąca 
pisze, że 1 kpca złożony został jej wniosek o zameldowanie, czyk co coś się zmieniło dzień 
wcześniej również mogła go złożyć, dlaczego nie zostało złożone to już nie wiem taka była wola 
petenta jak do mnie przyszk miek dwa wnioski o zameldowanie jeden wniosek miał Pan Czesław 
Parsza i chciał się zameldować na lokalu użytkowym w kapkcy a drugi wniosek trzymała jego 
córka Pani Marzena Parsza, która chciała się zameldować u dziadków najemców lokalu 
komunalnego. Poproszona o uzasadnienie, dlaczego nie wyrażałabym zgody na to 
odpowiedziałam i potem musiałam się oddakć, generalnie mieszak z rodzicami i studiuje i 
przebywa tylko weekendowo, ale to wykazuje dopiero postępowanie w sprawie. Ostatecznie 
wniosek o zameldowame czy przemeldowanie, jak kto zwał złożyła Pani Marzena, co też sam w 
tym piśmie skarżącym podnosi, że 1 kpca złożyła 

Przewodniczący Rady Miejskiej — a tamten drugi Pan? 

Pani Burmistrz — nikt nie składał innego wniosku 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę o zapytania w temacie skargi, bo obecnych nie ma, 
Pan sołtys Korcz 

Sołtys Mielna Pan Korcz — Pani Burmistrz jasno się wyraziła na ten temat i mówić o tym to jest 
zbędne 

Przewodniczący Rady Miejskiej — głosujemy wniosek Komisji przed głosowaniem uchwały, 
bo jest wniosek Komisji z posiedzenia. Komisje uznały skargę za niezasadną motywując tym 
całym materiałem, który został odczytany. Kto jest za wnioskiem Komisji uznając skargę za 
niezasadną? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych za wnioskiem Komisji, głosowało: 
Za-11 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 1 
1 osoba nie głosowała 

Radna Pietrusz — nie ma takiego pytania Panie Przewodniczący to pytanie brzmi albo skarga jest 
zasadna albo jest niezasadna nie głosujemy 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ale wniosek Komisji jest że uznaje skargę za niezasadną kto 
jest za przyjęciem tego wniosku 

Radna Pietrusz — acha wniosku Komisji 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Komisji a później będziemy głosować uchwałę, bo jak 
byśmy nie przyjęk wniosku Komisji to uchwałę byśmy musiek dziekć albo lewo albo prawo. W 
związku z tym, że wniosek Komisji przeszedł. Głosujemy uchwałę, która brzmi w sprawie skargi 
dotyczącej działań Burmistrza Węgorzyna. Po rozpatrzeniu skargi na działania Burmistrza 
Węgorzyna złożonej przez Panią Marzenę Parsza i po zapoznaniu się ze stanowiskiem Pani 
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Moniki Kuźmińskiej Burmistrza Węgorzyna uznaje skargę za nieuzasadnioną z przyczyn 
określonych w uzasadnieniu, stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały. Zobowiązuje się 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Węgorzynie do powiadomienia skarżącego o sposobie 
załatwienia skargi, poprzez przesłanie kopu niniejszej uchwały wraz z załącznikiem. § 3 Uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia. Kto jest za podjęciem uchwały w takim brzmieniu, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-11 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr IX/97/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 21 września 2011 roku 

w sprawie skargi dotyczącej działań Burmistrz Węgorzyna 
(uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - w związku z tym, że przed sesją otrzymałem pismo 
wchodząc do sak Biuro Rady otrzymało pismo Pani Grażyny Krzączkowskiej dotyczące 
wyjaśnień złożonych kwestie związane w skardze, proszę skserować to i dać radnym ogłaszam 10 
minut przerwy wrócimy do tematu 

- 10 minut przerwy -

Przewodniczący Rady Miejskiej - zadzwonię dla zasadny przechodzimy do porządku naszej 
sesji przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 18 w sprawie skargi dotyczącej działań 
Burmistrza Węgorzyna skarga ta dotyczy złożona przez Panią Grażynę Krzączkowską radni 
dostak chyba dodatkowe pismo, w którym przed sesją dotarło do biura rady i w tej chwik jest 
rozdane myślę, że poproszę Komisje o wyjaśnienia a później dyskusje w temacie 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje na 
wspólnym posiedzeniu po wysłuchaniu wyjaśnień Pani Burmistrz, Pani Krzączkowskiej, jako 
wnoszącej skargę nie było nie mogła się wypowiedzieć. Komisje uznały skargę za niezasadną 
motywując to poniższym uzasadnieniem i uzasadnienie też radni otrzymak odczytam je. W trakcie 
rozpatrywania skargi, Rada Miejska, zapoznała ze skargą Pani Grażyny Krzączkowskiej, która w 
dniu 25 sierpnia 2011 roku wpłynęła do Biura Rady Miejskiej w Węgorzynie dotycząca dzierżawy 
w drodze bezprzetargowej nieruchomości lokalowej przy ul. Grunwaldzkiej 2 a w Węgorzynie w 
obrębie nr 1 miasta, działka nr 811/2 tj. lokalu o powierzchni 189,77 m 2 obejmującego 
pomieszczenia kuchni, jadalni, sak nr 6 i piwnice kuchni. W dniu 26 sierpnia 2011 
Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał skargę Pani Burmistrz celem ustosunkowania się na 
piśmie do zarzutów zawartych w skardze. W odpowiedzi na powyższe Pani Burmistrz w dniu 
13.09.2011 złożyła wyjaśnienia na piśmie ponadto na posiedzeniu wspólnym Komisji 
Budżetowo- Gospodarczej oraz Społeczno - Oświatowej w dniu 19 września 2011 udziekła 
radnym wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania. W świede przedłożonych dokumentów 
oraz udzielonych wyjaśnień Komisje ustakły, że umowa na dzierżawę z Panią Grażyną 
Krzączkowską nie została rozwiązana a jedynie wygasła z upływem okresu, na jaki została 
zawarta tj. z dniem 31 kpca 2011 roku. Ponadto według opinii radców prawnych z roku 2010 i 
2011 umowa ta nie mogła zostać przedłużona, ponieważ: „jeśk w gminie nie obowiązują 
uchwalone przez Radę zasady wydzierżawienia nieruchomości budynkowych, to na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy z tą samą osobą musi wyrazić zgodę Rada Miejska. W braku takiej 
zgody konieczny jest przetarg" - a takiej zgody Rady Miejskiej Pani Burmistrz nie posiadała, 
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„wymagana jest uchwała Rady Miejskiej gdyby miała być zawarta kolejna umowa przedmiotem, 
której jest ta sama nieruchomość". W związku z rozpoczynającym się rokiem szkolnym Pani 
Burmistrz podjęła decyzję o zawarciu umowy krótkoterminowej na okres do 31.12.2011 roku w 
drodze bezprzetargowej na podstawie art. 37 ust. 4 ustawy z dnia 21.08.1997 roku o gospodarce 
nieruchomościami. W tym celu na podstawie art. 37 ust. 4 ww. ustawy Burmistrz podała wykaz 
do pubkcznej wiadomości nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy - w odpowiedzi na który 
złożone zostały 2 podania. Wobec powyższego dokonując oceny stanu faktycznego w świede 
obowiązującego prawa Komisje Rady Miejskiej skargę na działania Burmistrza Węgorzyna uznają 
za nieuzasadnioną 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Przewodniczącemu Komisji, czy ktoś chce się 
ustosunkować do materiałów, które były doręczone przed sesją do materiałów, które są w tej 
chwik, proszę Panią 

Pani Szpot - My w imieniu Pani Krzączkowskiej, która gotuje obiady dla dzieci unijnych 
chciałybyśmy się ustosunkować do tego można 
Przewodniczący Rady Miejskiej - tak, ale Pani się nazywa? 

Pani Szpot — Szpot 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę bardzo 

Pani Szpot - chciekśmy w związku z tym, że zostały złożone dwa podania jak Pan Szymko 
sugeruje i było podane w gazetach dwa podania z tym, że Pani Krzączkowską złożyła podanie a 
Pan Kosmala złożył ofertę, jeżek ktoś jakąś cenę daje i mówi, że na przykład wyremontuje to 
pomieszczenie to już jest oferta a tak naprawdę ofert nie było dla obydwu złożonych i 
chciałabym zapytać jeszcze, dlaczego Pani Burmistrz nie pozwokła Pani, Krzączkowskiej 
dogotować tych obiadów unijnych tylko się poniewiera po barach teraz. Unije to też są nasze 
dzieci z Węgorzyna one też chodzą do szkoły i dlaczego Pan Kosmala skoro jest na tak krótki 
etat remontuje tą stołówkę, dlaczego nie poczeka do przetargu? może koleżanka jeszcze 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje 

Pani Maślak - a ja mam pytanie do Pani Burmistrz 

Przewodniczący Rady Miejskiej - a Pani się nazywa? 

Pani Maślak - Maślak 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Maślak proszę bardzo 

Pani Maślak - ja mam takie trzy małe pytania po pierwsze to jest może takie najważniejsze 
pytanie dla nas ogłaszając dzierżawę stołówki Pani Burmistrz zlikwidowała nasze miejsca pracy. 
My jesteśmy teraz w takim wieku, że nas teraz nikt nie przyjmie do pracy. Pan Kosmala jakoś 
nam nie zaoferował pracy zostałyśmy bez pracy Pan Kosmala ma pracę jest nauczycielem ma 
restaurację teraz jeszcze dano mu naszą kuchnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - trzy pytania 

Pani Maślak - to jest pierwsze pytanie, po drugie cały przetarg był przeprowadzony według 
mnie nieuczciwy tak jak koleżanka mówiła Pani złożyła zwykłe podanie takie nawet niezamknięte 
w kopercie, które mógł każdy przeczytać a Pan Kosmala złożył ofertę skoro on naprawdę 
oferował, że jakieś kółka będzie robił nieodpłatnie to już jest oferta. A potrzecie, jeśk Burmistrz 
tłumaczy się, że musiała organizować przetarg, bo umowa koczy się z końcem kpca to równie 
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mogła dać na te cztery miesiące albo pod głosowanie, bo my byłyśmy związane z umową unijna 
na te obiady, o których koleżanka mówiła niestety Pani Grażyna nie mogła być, bo musi 
ugotować dla tych dzieci to też są dzieci nasze nie są z innych gmin 

Pani Szpot — ja jeszcze mam jedno krótkie pytanie, bo skoro, chciałam tylko zapytać ile gmina 
zyska na tej dzierżawie podwyższonej po tej, co Pan Kosmala dał a ile straci dzieci na obiadach 
my miekśmy po 5, 50 zł teraz ma po 7, 00 zł ile budżet będzie kosztować za te obiady albo ile 
dzieci mniej skorzysta skoro jest jakaś pula na obiady dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje myślę, że pytania to chyba bardziej do Pani 
Burmistrz, Pani przygotuje chyba swoją wypowiedz czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos zanim 
przed wystąpieniem 

Pani Burmistrz — było również pytanie do Pani Kierownik tak zrozumiałam jakby chciała na to 
odpowiedzieć ja odpowiem, już na samym końcu jak wszyscy zadadzą 

Przewodniczący Rady Miejskiej — całość pytań jak to się ma do tych wypowiedzi Pań, że 
obiady teraz droższe 5, 50 i 7,00 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Halina Jagiełka — bo to chodzi przede 
wszystkim o tą cenę obiadu z Panią Krzączkowską miałam ustaloną cenę na 5, 50 to była ostatnia 
umowa roczna a tutaj Pan Kosmala przedstawił ofertę cenową jak przedstawił na łamach prasy 
ale w związku z tym, że obiady zlecane przez nas w tej umowie to są w ramach takiego żywienia 
zbiorowego więc nie wyrazikśmy zgody na tą ofertę, którą on przedstawił prasie na 7, 00 zł 
wynegocjowakśmy cenę 6, 00 zł czyk o 50 groszy większą w zasadzie wzrost cen jest zakładany 
przy kontynuacji umowy czy zawieranie umów na dożywianie bo wiadomo że ceny żywności 
wzrosną także czy to by był Pan Kosmala czy to by była Pani Krzączkowską czy ktokolwiek inny 
uczyliśmy się w budżecie z tą ewentualnością 

Pani Szpot — Pani Krzączkowsa się nie podniosła 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Halina Jagiełka - trudno nam teraz 
przewidywać tak wyrokować, bo wiem z reguły, że tak jest nowy rok szkolny i negocjuje się te 
ceny wiadomo, że podstawą jest to, że ceny żywności rosną, bo to jest normalne, bo to nas 
wszystkich spotyka. Mamy taką cenę w tej chwik zawartą do końca roku, bo taką mamy umowę 
tak i to wszystko i nie 7, 00 tylko 6, 00 o 50 groszy więcej 

Przewodniczący Rady Miejskiej — pytania radnych na komisji dyskutowakśmy dużo w 
materiałach mamy wyjaśnienia Pani Biirmistrz moje pisma do Pani Burmistrz mamy opinię 
Komisji i uzasadnienie wspólnych, które wypracowały na posiedzeniu, dlatego mówiłem, że 
wpłynęły jeszcze pisma przed sesją w tej chwik Panie złożyły jeszcze dodatkowe wyjaśnienia, 
proszę Pani Burmistrz ustosunkować się 

Pani Burmistrz — dobrze ja się ustosunkuję, ale najpierw chciałam prosić o to czy Pani Szpot 
jest dalej pracownikiem 

Pani Szpot — a wiedziałam spodziewałam się tego pytania, bo my miałyśmy umowę na 9 
miesięcy i ja byłam pewna, że we wrześniu wrócę do pracy 

Pani Burmistrz — ale kiedy została Pani rozwiązało się 

Pani Szpot — do końca czerwca 
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Pani Burmistrz - czyli moja decyzja nie spowodowała zwolnienia Pani z pracy 

Pani Szpot — ja nie byłam nigdy zwolniona z pracy ja tylko miałam umowy na 9 miesięcy, bo w 
wakacje szkoła nie funkcjonuje 

Pani Maślak - ale tak było zawsze 

Pani Szpot - ale ja miałam pewność że ja do pracy wrócę, tak zawsze było za Panią Polińską też 
tak było 

Pani Burmistrz - chciałabym się najpierw odnieść do kwestii, które Panie wypowiedziały, że 
Pani Krzączkowską złożyła podanie natomiast Pan Kosmala ofertę. Jest to nieprawda obie osoby 
zainteresowane wydzierżawieniem obiektu złożyły podania. W obu podaniach są zawarte różne 
kwestie odnoszące się do czynszu do wysokości tego czynszu jak i Pan Kosmala, jaki i Pani 
Krzączkowską odniosła się do tej kwestu jest to nieprawdą, że jeden był faworyzowany i złożył, 
co innego niż było wymagane. Niestety wszystkim się niedogodni obiekt do dzierżawy był jeden 
chętnych było dwóch mogłam tylko wydzierżawić jednemu i ta druga strona zawsze będzie 
pokrzywdzona obojętnie, która by to niebyła będzie się czuła pokrzywdzona. Decyzje podjęłam 
osobiście na podstawie analizy tych dwóch podań. To nie był konkurs to nie był przetarg to było 
wydzierżawianie nieruchomości do trzech lat bez zgody Rady Miejskiej, bo takie są przepisy. 
Dlaczego nie dałam dogotować unijnych obiadów proszę Państwa ja nie zabroniłam Pani 
Krzączkowskiej prowadzenia działalności gospodarczej ja nie zamknęłam jej działalności ja nie 
wykreśkłam tej działalności z ewidencji działalności gospodarczej jej umowa wygasła i musiałam 
zdecydować, co dalej miałam opinię mieszkańców, opinię rodziców ja widziałam obiekt 
dzierżawiony jak wygląda, jaki jest jego stan ja rozmawiałam również z Panią Krzączkowską, 
która mnie informowała, że nie czyniła inwestycji, ponieważ ma umowę tylko czasową i nawet, 
jeśk przychodziły kontrole sanepidu to ona tych protokołów nawet nie przyjmowała pokazując, 
że ma umowę czasową wiec tych nakładów nie robiła. Poza tym może już przejdę, ale to jest 
związane z tym pismem, które państwo dzisiaj dostak od Pani Krzączkowskiej jest napisane, że 
zarządzenie Burmistrza z 2008 roku nie jest mi znane i nie jest przedmiotem umów dzierżawy i 
jest znowu nieprawdą, co Pani Krzączkowską pisze być może nie pisze a być może, że się tylko 
podpisuje pod tymi pismami, ponieważ zarządzenie moja poprzedniczka w 2008 roku 10 kpca 
wydała Zarządzenie Nr 194/2008 w sprawie przekazania pomieszczeń stołówki szkolnej przy 
Szkole Podstawowej w Węgorzynie w dzierżawę dla pracowników stołówki. Nie chciałabym tutaj 
przytaczać wszystkiego, ale w § 2 podpunkt 5 jest, że dzierżawca zobowiązuje się do obsługi 
gastronomicznej catering przynajmniej jednej imprezy lokalnej według stawek preferencyjnych 
podpunkt 6 dzierżawca jest zobowiązany wykonać na własny koszt niezależne wejście do 
stołówki zgodnie z dokumentacją posiadaną przez gminę. I na podstawie tego zarządzenia 18 
kpca 2008 roku Pani Krzączkowską składa ofertę i w tej ofercie również znajdują się pewne 
punkty jak stawki jak termin płatności jak ceny. I są również oświadczenia 4 punkt mówi 
oświadczam, że zapoznałam się z warunkami zawartymi w zarządzeniu Burmistrza i nie wnoszę 
do niego żadnych zastrzeżeń oraz zdobyłam konieczne informacje do przygotowania niniejszej 
oferty. 5 punkt oświadczam, że uważam się za związaną niniejszą ofertą przez czas wskazany w 
zarządzeniu, 7 oświadczam, że zakupię na własny koszt drzwi do wykonania niezależnego wejścia 
do stołówki w terminie określonym przez gminę w podpisie Pani Krzączkowską. Z tego, co 
dokumenty wskazują później wejście do sak nr, 6 czyk te niezależne wejście do stołówki niestety, 
ale drzwi zakupiła i zamontowała na koszt gmina. Za wykonane roboty budowlane zgodnie ze 
zleceniem gmina poniosła wydatek w kwocie 9.802,25 nie jest prawdą, że Pani Krzączkowską nie 
znała zarządzenia nie jest prawdą, że wywiązywała się z zawartych umów czy zawartych w piśmie 
czy ofertach zobowiązań jest to nieprawda. Pani Maślak mówiła, że pozbyłam się miejsc pracy. W 
piśmie jest również o tym mowa tym dzisiejszym, że łącznie z Panią Krzączkowską straciły 
miejsca pracy ja jeszcze raz powtarzam ja nikomu nie zabroniłam prowadzenia działalności 
gospodarczej. Pani Krzączkowską jest jeszcze zobowiązana tak jak Panie mówią do dostarczania 

Strona 42 z 56 



posiłków w tamach projektów unijnych ja tego nie rozwiązałam nie zlikwidowałam Pani 
Krzączkowską dalej prowadzi działalność gospodarczą, więc to jest też nieprawdą. Kolejny zarzut 
ze przetarg jest nieuczciwy ja po raz nie wiem czy czwarty czy piąty do tych pism złożonych 
przez Panią Krzączkowską było żebym nie skłamała 5 czy 6 plus do tego skarga i ja cały czas 
powtarzam przetargu nie było. I nie można wmówić, że przetarg był nieuczciwy skoro jego wcale 
nie było. Ja naprawdę nie rozumiem Państwa zarzutów niestety działalność gospodarcza 
obarczona jest ryzykiem, ale to większość ludzi prowadzących działalność gospodarczą rozumie i 
wie, na czym polega wolny rynek i jak na tym rynku się zachować. Ja naprawdę nie chciałam pisać 
więcej w tych uzasadnieniach w tych odpowiedziach niż musiałam, ponieważ nie chciałam żeby 
komuś było bardzo przykro, ale docierały do mnie sygnały od rodziców od nauczyciek i chyba 
jestem zmuszona teraz to powiedzieć, że obiady były niesmaczne, że dzieci prawie pełne 
pojemniki unijne pierwotne zanim Pani Dyrektor zaczęła interweniować były wyrzucane do 
kosza, że śmietana jest śmierdząca i kwaśna ja naprawdę nie chciałam o tym mówić i podnosić, 
ale skoro jestem do tego zmuszona to Państwu to przekazuje, ale żebym nie była gołosłowna, 
jeśk chodzi stan techniczny obiektu chciałabym Państwu jeszcze pokazać zdjęcia ja bym prosiła 
żeby Pani Aneta Państwu tu przedstawiła 

-ze względu na złą widoczność prezentację przerwano po pierwszych zdjęciach — 

Pani Burmistrz - zdjęcia są opatrzone datą, więc można sprawdzić czy one są za poprzedniego 
dzierżawcę czy za obecnego dzierżawce 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz może damy spokój z tym ja myślę, że jak 
radni będą potrzebować wglądu do zdjęć to jest cała teczka 

Pani Burmistrz — to znaczy mamy obecne zdjęcia te, które tutaj pokazują stan, jaki została ta 
kuchnia przejęta od poprzedniego dzierżawcę one są tutaj bardzo ważne, ponieważ sam 
poprzedni dzierżawca Pani Krzączkowską przychodząc do mnie rozmawiając na temat tej 
dzierżawy mówiła, że na przykład trzy czy cztery palniki są niesprawne należy je wymienić, bo już 
w ogóle nie działają koszt jednego jakiś tam płytek palnikowych ja się naprawdę fachowo na tym 
nie znam, że to jest 1.800,00 za każdy wiem, że obecny dzierżawca po prostu wyczyścił tą 
kuchnie te pakiiki i oprócz jednego to pozostałe działają. Ja mam również aktualne opinie czy od 
rodziców czy od nauczyciek ze warunki się poprawiły i jakość przygotowywanych posiłków też 
uległa zmianie i to na plus 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pai Burmistrz, ktoś z radnych ma zapytania ja Pani 
udzielę głosu. Czy ktoś ma za radnych sołtysów jak nie widzę radnych to proszę Pani Maślak 

Pani Maślak — jeśk chodzi o te protokoły sanepidu miekśmy sanepid ze Szczecina żadnych 
protokołów nie było mowy, że Pani Krzączkowską nie przyjmowała nigdy nie było żadnych 
skarg, nigdy że jest coś brudno przygotowane że jest brudno na kuchni. Wszystkie urządzenia 
były remontowane w miarę potrzeb na bieżąco stołówka była malowana z tego, co wiem to, co 
rok a jeśk chodzi o wymianę to Pani Krzączkowską miała zakupione kafelki, które miała zakładać 
właśnie w kuchni, bo tam są kafelki, które przy dotknięciu odpadały także zakupiła kafelki miała 
wymieniać a jeśk chodzi teraz o szóstkę chciała robić stopień, chciała robić wejście nie może, bo 
musi być nadzór budowlany dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze mamy wyjaśnienia złożone 

Radna Pietrusz — ja muszę jeszcze coś zapytać 

Przewodniczący Rady Miejskiej — radna proszę 
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Radna Pietrusz - bo cała ta skatga cały ten szum koło Pani Krzączkowskiej mi się wydaje że 
trochę wynika z błędów które wynikają z pracy Urzędu bo jeżek Pani Krzączkowską nie mogła 
przedłużyć umowy dzierżawy a z wypowiedzi wynika bo miała tylko na trzy lata i nawet podanie 
złożone które złożyła ale nie w tym roku które złożyła nie mogłaby w dalszym ciągu przedłużyć 
tej dzierżawy 

Pani Burmistrz — nie mogła 

Radna Pietrusz — tak rozumiem 

Pani Burmistrz — tak 

Radna Pietrusz - to, dlaczego Urząd nie wyłonił w innych jakiś procedurach tej oferty na 
prowadzenie stołówki bądź przetargu bądź nie znam innych form i tu jest chyba cały błąd i o 
tym, że mówimy czy Pani Krzączkowską się czy się nie nadaje to cały ciężar spadł na Panią Pani 
Burmistrz, bo Pani podjęła decyzję a gdyby były zachowane inne procedury o wyłonienie 
dzierżawcy byłoby wszystko ok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje 

Pani Burmistrz — Panie Przewodniczący 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ja w polemice z Panią radną na temat dzierżaw, bo ja ćwiczę 
to z Agencją Nieruchomości Rolnych moja dzierżawa kończyła się w 2010 roku 31 marca w 
lutym 2009 roku złożyłem podanie o wydzierżawienie o przedłużenie dzierżawy przez rok 
prowadziłem rozmowy żeby Agencja przedłużyła dzierżawę to kończyło się różnymi rzeczami 
różnymi procedurami umowa trwa na czas określony gdybym nie wywiązał się z warunków 
umowy to 1 kwietnia nie jestem dzierżawcą a gospodarstwo idzie na przetarg. Przetarg odbywa 
się nie na pewno od razu, bo procedury przygotowania do przetargu trwają nawet rok pewnie 
była by jakaś tam forma poślizgu, ale w przetargu określonym datą nikt w trakcie trwania 
dzierżawy nie stawia do przetargu dzierżawy. W tej chwik Agencja robi ten numer z ustawy, która 
mówi o ustroju rolnym, bo w tej chwili robi się dzierżawę. Sprzedaje się dzierżawca razem z 
dzierżawą to jest majstersztyk takim nieprzechylnym dzierżawcą wszystkim dzierżawcą, że do 
końca trwania dzierżawy to może nie pasuje, ale dla mnie temat umowa na czas określony, bo tu 
w pismach było nie było wypowiedzenia umowa się kończy i rozchodzimy się 

Radna Pietrusz — ja muszę wejść w dialog z Panem 

Przewodniczący Rady Miejskiej — bardzo proszę każdy ma do tego prawo wypowiedzieć się 

Radna Pietrusz — o tym, co Pan mówi to zupełnie inna para kaloszy ja tu na tej sak na komisjach 
usłyszałam, że Pani Krzączkowską pomimo złożenia podania o przedłużenie nie mogła otrzymać 
pozytywnej opinii Pani Biirmistrz, bo nie można o obiektach gminy mieć więcej dzierżawy niż 
trzy lata i to jest cały proceder i tylko o to mi chodzi, jeżek wszyscy wiedziek o tej wiadomości 
wiedział Urząd i wiedziała Pani Krzączkowską jeżek wiedziek to, po co było Pani Krzączkowskiej 
składanie oferty, kiedy Urząd mógł podjąć inne działania ja mowie czy to by była przetarg czy 
jakieś inne procedury na tym nie wiem jakby to można było zrobić i tylko tyle w tym temacie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani radnej proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - ja przyznaję się do winy, że być może za późno się wzięłam za temat, ale w 
momencie, gdy w grudniu 13 przyszłam i objęłam Urząd ja miałam tyle spraw zresztą Państwo 
Radni byk na bieżąco informowani o tym, co robię i z jakimi borykam się problemami może 

Strona 44 z 56 



Urząd powinien wcześniej jeszcze podjąć tą sprawę skoro w 2010 roku Pani Krzączkowską 
jeszcze był rok trwania umowy a już zwracała się o przedłużenie wtedy mecenas Judek napisał 
opnie prawną, że tego nie można przedłużyć, ponieważ Pani Krzączkowską tą swoją umowę też 
nie miała na zasadzie po przetargu z wolnej ręki udzielono jej to wszystko, co można było, czyk 
maksymalnie trzy lata, bo gdyby było wtedy na zasadzie przetargu to ja teraz mogłabym 
maksymalnie na trzy lata zawrzeć umowę, ale wtedy tego nie zrobiono i w 2010 wiedząc, że nie 
można tego przedłużyć też nic nie zrobiono a miekśmy jeszcze Kierownika Wydziału 
Nieruchomości, który mnie teraz oskarża i pozywa do Sądu pracy wtedy było więcej ludzi do 
pilnowania i tego nie dopilnowano ja objęłam funkcje Burmistrza wiecie, kiedy i wiecie, z jakimi 
tematami się borykam, co prostuję, jakie rzeczy spływają jeszcze zaległe z tamtego roku spływały. 
Może jest to wina moja, że za późno ja do tematu podeszłam dopiero w kpcu, kiedy wiedziałam, 
że się kończy umowa tylko w kpcu było już za późno żeby was wzywać, bo miekście przerwę 
urlopową. Dlatego postanowiłam zawrzeć umowę krótką do końca tego roku, bo od września 
musiało coś funkcjonować, ale swojej decyzji nie żałuje po tych efektach i zdjęciach, które 
chciałam Państwu pokazać 

Radna Pietrusz - to nie chodzi o to czy żałuje Pani decyzji, bo decyzja należała do Pani tylko się 
cieszę, że Urząd się przyznał do popełnienia błędów czy za Pani kadencji czy poprzednio, bo ta 
cała skarga to, co się stało to wynika. A to czy Pani Krzączkowską źle gotowała były to wie Pani 
to nie nam osądzać, bo my nie uczestniczykśmy nie jedkśmy nie wiemy a skoro rodzice wiedziek, 
że coś jest nie tak i takie sygnały przesyłak to można było ten konflikt wcześniej rozwiązać 
Pani Burmistrz - można było 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz, dziękuje Pani radnej 

Pani Maślak — przepraszam bardzo jeszcze jedno słowo mogę? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę Pani Maślak 

Pani Maślak — bo Pani Burmistrz mówi że nie rozwiązała umowy bo Pani Krzączkowską gotuje 
obiady unijne pytam gdzie ma gotować na środku placu, czy może ma przyjść pod gminą i się 
rozstawić kuchnię i gotować. Bo to musi odebrać sanepid pomieszczenie ja w tej chwili musiała 
iść i wydzierżawić od innej osoby na te dwa miesiące 

Pani Burmistrz — ja uważam, że takie są prawa prowadzenia działalności gospodarczej tam gdzie 
się ma siedzibę zarejestrowaną tam gdzie się ma do dyspozycji obiekty to już zależy od 
prowadzącego działalność gospodarczą my nie możemy zakładać działalności gospodarczej i 
później żądać od gminy żeby spełniła warunki żeby ta działalność prowadzić a czy ktoś pytał 
radnego Panie Krzysztofie Pan chyba ma działalność gospodarczą czy ktoś się Pana pyta i Pan 
przychodzi do gminy żeby dać kawałek kącika na robienie prac 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ale dyskusja nie idzie w tą stronę, proszę Pani Maślak 

Pani Maślak - podpisując umowę unijną jeszcze chcę tylko to jedno słowo podpisując umowę 
unijną Pani Krzączkowską miała kuchnie i wtedy podpisywała, bo na dzień dzisiejszy by nie 
podpisała tej umowy 

Pani Burmistrz — to mam pytanie czy Pani Krzączkowską podpisując tą umowę unijną nie 
wiedziała, do kiedy ma umowę na kuchnie? wiedziała 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje za wyjaśnienia mamy wszystkie tematy wyjaśnione, 
zapytania wszyscy, co miek zapytać zapytak teraz przejdziemy do bloku głosowania mamy 
stanowisko Komisji i wniosek Komisji, który przegłosujemy przed głosowaniem uchwały 
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najpierw głosujemy wniosek Komisji. Komisje uznały skargę za niezasadną z uzasadnieniem. Kto 
jest za przyjęciem wniosku komisji? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obtad 13 radnych za wnioskiem Komisji, głosowało: 
Za-9 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej - wniosek Komisji został przyjęty 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do głosowania całej uchwały Uchwała Rady 
Miejskiej w Węgorzynie w sprawie skargi dotyczącej działań Burmistrz Węgorzyna. § 1 Po 
rozpatrzeniu skargi na działania Burmistrza Węgorzyna złożonej przez Panią Grażynę 
Krzączkowską i po zapoznaniu się ze stanowiskiem Pani Moniki Kuźmińskiej Burmistrza 
Węgorzyna uznaje skargę za nieuzasadnioną z przyczyn określonych w uzasadnieniu, 
stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały. § 2 Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Węgorzynie do powiadomienia skarżącego o sposobie załatwienia skargi, poprzez 
przesłanie kopk niniejszej uchwały wraz z załącznikiem. § 3 Uchwała wchodzi w życie z dniem 
podjęcia. Kto jest za podjęciem uchwały w takim brzmieniu jak przeczytałem? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-9 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr IX/98/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 21 września 2011 r. 

w sprawie skargi dotyczącej działań Burmistrz Węgorzyna 
(uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Panią możecie być do końca, bo sesja jest otwarta 
przechodzimy do punktu odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych na interpelacje, proszę Pani 
Burmistrz, co może Pani odpowiedzieć 
Pani Burmistrz - radna Kamińska 

1. wierzba przy szkole złożę stosowny wniosek 

2. wjazd na działkę Zadybernych przy sklepie będę rozmawiała już kolejny raz z 
Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie, ponieważ zrobiliśmy i tak już dużo 
obniżykśmy krawężniki, umożkwikśmy przejazd i dostanie się na tą nieruchomość wiem, 
że Pan miał racje chcąc żeby wjazd był skoro wszystkim się robiło to, dlaczego tu nie, ale 
do niezabudowanych starakśmy się nierobie tego 

Radna Kamińska — ale Pan prosi o przeznaczenie to jest wjazd do działki na dzisiaj tylko o to 
chodzi nie wiem jak to można rozwiązać 

Pani Burmistrz - będę rozmawiała spróbujemy ten temat załatwić 

3. w sprawie wodociągów to myślę, że już Pan Pietruszewski mówił 

Pani Burmistrz - radna Pietrusz 
1. co z tym budynkiem. Jeden z mieszkańców Węgorzyna zwrócił się do gminy, aby oddać 

mu to nieodpłatnie. Ten budynek jest na nieruchomości stanowiącej odrębną 
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nieruchomość. Gmina prezentów nie daje powiedziałam, że jeżeli ta osoba jest 
zainteresowana kupnem to przygotuje procedurę, jeśk wyrazi na to zgodę, że chce kupić 

Radna Pietrusz — a na jaki cel nie wie Pani? 

Pani Burmistrz — chciała żeby nieodpłatnie przekazać nie pamiętam być może, że cel podawała 

2. dlaczego nie ma informacji ze szkół zgodnie z ustawą o systemie oświaty burmistrz dla 
rady przedstawia taką informację do 31 października 

Radna Pietrusz - a to Pani Burmistrz to pytanie było do Komisji Oświatowej 

Radna Kamińska — tak ja wiem 

Pani Burmistrz — a przepraszam myślałam, że do mnie 

3. wycena tych działek sprawdzę Pani prosiła na piśmie 

Radna Pietrusz — na piśmie odpowiedz 

Pani Burmistrz - i odpowiem 

Pani Burmistrz — radna Sławska 

1. kort tenisowy, kiedy nie wydam już ani złotówki, jeśk nie będę miała dokumentów 
zgodnych z prawem a nie ma tam tak jak Pani Sławska pisała, że wszystkie dokumenty są 
i jest wszystko dobrze niestety nie było zgłoszenia w Starostwie nie ma dokumentacji a 
inwestycja przekracza już takie kwoty, że obawiam się żeby jeszcze Prezes Zamówień 
Pubkcznych na mnie nie siadł, bo wtedy ja już za to odpowiadam, bo to już przekracza tą 
kwotę, którą można z wolnej ręki zlecić 

2. aglomeracja III, na jakim etapie, w tej chwik kończy się faza projektowa i będzie 
uzgodnienie do Z U D U 

3. świetkca czy są środki na działalność jesteśmy przed planowaniem budżetu na przyszły 
rok na razie jeszcze trwa termomodemizacja niestety bardzo dużo pieniędzy należy dodać 
do tej termomodernizacji może do inwestycji przy termomodernizacji, bo te zadania, 
które należy wykonać niezbyt się wpinają w pojęcie termomodernizacji, ale trzeba zrobić 
w niektórych świetkcach instalację elektryczną wodociągową w niektórych po prostu cały 
dach trzeba zrobić, bo krokwie nie utrzymają nic innego nie wiem nawet czy przetrzymają 
robienie tych prac 

Pani Burmistrz - radny Sadurek 

1. informacja na stronie o pracach kanakzacyjnych ja też o tym myślałam żeby informować, 
ale jak zlecam to pracownikowi żeby od wykonawcy ustaHł harmonogram żeby, kiedy z 
robotami wchodzi na poszczególne ulice żeby przestrzec przeprosić mieszkańców za 
utrudnienia ja tych informacji nie dostaję albo dostaję zbyt późno to jest inwestycją, którą, 
na którą był przetarg jest wykonawca ma podwykonawcę, który jest inżynierem projektu i 
zdobyć od nich informacje ja już od miesiąca czekam na skosztorysowanie nawierzchni na 
Strzeleckiej, bo były pewne odstępstwa od projektu a ja nie troszeczkę nie chcę 
przepuścić tematu, ale zgadzam się z Panem powinny takie rzeczy być i będę się starała 
żeby były 

2. jeśk chodzi o zakładkę zadaj pytanie lub forum jestem tutaj sceptycznie nastawiona chyba, 
że jeśk Państwo Radni zadeklarują, że będą pełnić dyżury i odpowiadać na te pytania, bo 
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na pewno nie wszystkie będą kierowane do mnie, bo forum to jest forum dyskusja tak, 
panel dyskusyjny dla wszystkich 

3. materiały na sesje wiem, że to była interpelacja do Przewodniczącego, ale jest to moja 
wina, ponieważ ja tak późno dałam materiały, ponieważ sesja miała być troszeczkę 
później ze względu na to, że musimy dostarczyć do Urzędu Marszałkowskiego 
dokumenty związane z zagospodarowaniem terenu za Szkołą Podstawową niestety ta 
sesja musiała zostać przyspieszona, dlatego na ostatnią chwilę te materiały poszły i jest to 
moja wina a nie przewodniczącego, przepraszam 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ale przynajmniej jest w godzinach rannych 

Pani Burmistrz — radny Szostakiewicz 

1. chodnik na ukcy Drawskiej to już jest następna interpelacja radnego Szostakiewicza tak 
myślę o tym mamy podpisać porozumienie z krajówką 

2. boksy na stadionie postaramy się skosztorysować i może uda się coś zrobić 

Pani Burmistrz - radny Zieliński 

1. Identyfikatory, racja przepraszamy zmienimy się poprawimy 

Pani Burmistrz - radny Mazuro 

1. ukca Jagiellońska, za jaką cenę sprzedano te cztery działki na ukcy Jagiekońskiej, 
sprzedano łącznie za 168.886,94 zł 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje 

Pani Burmistrz — jako uzbrojone, a nie są uzbrojone 

Przewodniczący Rady Miejskiej — znam tło z drugiej strony i wiem ze gmina będzie musiała 

Pani Burmistrz - gmina jest na przegranej pozycji 

Przewodniczący Rady Miejskiej — gmina przegrywa i mieszkańcy nie idą do sądu i czekają, 
kiedy im gmina zrobi i wodociągi 

Radna Kamińska — ile koszt wodociągów ma być? 

Pani Burmistrz — odbywa się w tej chwik procedura przetargowa nie chciałabym mówić, jakie 
kwoty mamy przeznaczone 

Przewodniczący Rady Miejskiej — na razie nie mówimy o cenach, bo to jest przetarg 

Pani Burmistrz — będą otwarte oferty wybierzemy najtańszą, powiem tak i tak nam niewiele 
zostanie 
Pani Burmistrz — sołtys Korcz 

1. złe koszenie poboczy dróg przyjże się i postaram się monitować w tej sprawie 

2. hydrant to już Pan Pietruszewski mówił 

Pani Burmistrz - sołtys Wojnarowski 
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1. tablica Połchowo przyjęłam 

Sołtys Połchowa Pan Wojnarowski — bo o są stare tablice 

Pani Burmistrz — widziałam ja myślałam, że one nie są umyte, ale one już chyba takie są zaszły, 
że tego się nie da 

Sołtys Połchowa Pan Wojnarowski — 20 lat nie były wymieniane 

Pani Burmistrz — sołtys Kuczyńska 

1. środki na świetkce i palacza to samo, co już wcześniej mówiłam 

Pani Burmistrz — sołtys Wierzchowska 

1. studnie to już Pan Pietruszewski odpowiedział 

Pani Burmistrz — sołtys Stępień 

1. kiedy będą łatane dziury, zaczęło się łatanie dziur firma, która na naszym terenie działa 
mają pewne problemy u siebie wewnątrz i to troszeczkę idzie z opóźnieniem, ale już 
przystąpikśmy do tego łatania dziur to chyba wszystko, jeśk o czymś zapomniałam to 
proszę 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, jeśk są jeszcze jakieś zapytania interpelacje do Pani 
Burmistrz 

Radna Pietrusz — jak ja bym mogła dopytać jedną rzecz 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę dopytać 

Radna Pietrusz — Pani Burmistrz, bo nie zapytałam w zapytaniach robi się remont drogi z 
Łobza do przejazdu i stop obiecała Pani, że będzie Pani z wojewódzkimi drogami rozmawiała czy 
coś się zrobiło w tym kierunku czy uda się zrobić drogę w tym kierunku od przejazdu do banku? 

Pani Burmistrz — już powiem, uda się, jeśk gmina będzie partycypowała w kosztach przysłak 
wzór porozumienia na przyszły rok 

Radna Pietrusz — szkoda 

Pani Burmistrz — wiem miałam spotkania jeździłam i do Koszalina i miałam spotkania u nas w 
Gminie tego się nie da przeskoczyć ja cały czas w tym temacie działałam mówię ja jeździłam do 
Koszalina ja miałam spotkania również u siebie w gabinecie nie wręcz, jeśk gmina zrobi projekt 
na przykład przebudowy skrzyżowania tutaj przy banku ze względu na poprawę bezpieczeństwa i 
będzie partycypować w kosztach to wtedy mogą zrobić. W tej chwik ta droga, 151 bo o niej jest 
mowa to jest droga wojewódzka od przejazdu w stronę skrzyżowania Gardna i drugi jej odcinek 
mijając w tamtą stronę mijając Węgorzyno od rogatek miasta w stronę Ińska dziwnie nie jest to 
według mojego logicznego myślenia, ale nie udało się jak na razie przeforsować tego żeby robili 
w mieście 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz, jeszcze chyba chce dopytać proszę 

Radna Sławska — nie ja tylko chciałam coś powiedzieć 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 
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Radna Sławska — u mnie wiadomo cały czas idzie przebudowa drogi powiatowej i ja uważam, 
jeżeli to się dzieje na mojej drodze na moim sołectwie to ja po prostu myślę, co tam można było 
by zrobić wykorzystać i zapytałam Pana Dyrektora Biernackiego o płytki po demontażu przy 
drodze powiatowej, że potrzebne mi są na potrzeby sołectwa jestem sołtysem jestem radną od 
tego mnie ludzie wybrak żeby pilnować swojego podwórka. Powiedział, że to jest w gestii Pani 
Burmistrz, więc ja napisałam podanie do Pani Burmistrz o przekazanie płytek po demontażu na 
przekazanie dla potrzeb sołectwa. Troszeczkę byłam taka zbulwersowana, ponieważ Pani 
Burmistrz zadzwoniła do mnie przypominając mi ldlkakrotnie, że jestem tylko sołtysem i tylko 
radną i talrimi sprawami powinnam się tylko zwracać do niej na pewno, ale ja myślę, że każdy ma 
prawo zapytać, bo czasami ludzie potrzebują za jakieś grosze płytki na działkę czy gdzieś tam, 
więc jeśk u mnie, jeśk się coś robi to, dlaczego ja nie mogę zapytać. Przypominanie mi o tym, że 
jestem tylko sołtysem właśnie po to jestem sołtysem Pani Burmistrz po to jestem radną żebym 
pilnowała tych spraw, bo gdybym się nie zapytała a szczególnie chodziło mi o chodniki do 
Bibkoteki a później by było, że ja się nie interesuje 

Pani Burmistrz — Pani radna proszę powiedzieć, co jeszcze Pani w tej rozmowie przekazałam, 
jaki był skutek tego wszystkiego 

Radna Sławska — że mam się zwracać do Pani 

Pani Burmistrz - jeszcze inny skutek 

Radna Pietrusz — proszę Pani i odłożyła Pani słuchawkę 

Pani Burmistrz — to ja dopowiem 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze dziękuje Pani radnej, proszę 

Pani Burmistrz — powiem tak staram się wykorzystać wszystko, co jest do zdobycia i 
wykorzystania również płytki chodnikowe przy inwestycji remontu drogi powiatowej to wszystko 
już ustalone było z Dyrektorem Bernackim, po czym Dyrektor Bernacki dzwoni do mnie Pani 
Burmistrz, o co chodzi ja z Panią coś ustalałem Pani Sławka przychodzi chce jakieś płytki znowu, 
o co wam chodzi?. Ja przepraszam, że może nie zachowała drogi służbowej nasze ustalenia 
obowiązują i bardzo proszę żeby obowiązywały a ja już prosiłam żeby te płytki przenieść pod 
Bibkotekę zanim jeszcze Pani Sławska jakiekolwiek pismo w tym temacie napisała, ale to się pyta 
Pani ma bliżej mnie a nie Łobez i Pan Bernacki po dwóch godzinach dzwoni i mówi z związku z 
tym, że Pani Sławska monitowała, pytała pojechałem na miejsce stwierdziłem ze płytki są w tak 
dobrym stanie, że nie zgadzam się Pani przekazać i taka był skutek i ja Pani o tym mówiłam przez 
telefon, co się narobiło 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje proszę sołtys 

Sołtys Mielna Pan Korcz - jeszcze wrócę do lamp, które kiedyś mówiłem, że jest tam droga 
gminna i są dwie posesje i tam nie ma lampy jednej i przy wyjeździe tam jest prywatna działka i 
tam też, bo podatek płaca i też tam chciekby lampę, czyk dwie lampy 
Przewodniczący Rady Miejskiej — czyk myślę że jak sołtys wniesie do projektu budżetu na 
przyszły rok do końca września to będzie rozpatrywane 

Sołtys Mielna Pan Korcz - i tak dużo na świefkcę przeznaczamy w tym roku także proszę nie 
naciągać 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dobrze dziękuje czy do interpelacji są jeszcze pytania?, bo ja 
idąc tym duchem poprosiłbym Przewodniczącego Komisji Budżetowo — Gospodarczej żebyś 
Pan w duchu coś zaczął Komisja Budżetowo - Gospodarcza zajmowała się funduszem sołeckim 
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żeby to weszło, jako materiał, że można dostarczyć, jako materiał oficjalny, proszę o 
wprowadzenie protokołu z posiedzenia Komisji Budżetowo — Gospodarczej w punkcie V a ale to 
musi wyrazić wola Rada, bo my w każdym momencie możemy porządek sesji zmienić a to może 
nie jest tak ważny punkt ważny, ale się na sołectwach odbywają zebrania ja wiem, że 
przedstawiciele gminy byk, ale żeby swoimi uwagami Przewodniczący i Komisja się podziekła 
teraz na sesji i poproszę o wprowadzenie tego protokołu do porządku obrad, jako punkt V a kto 
jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę przedstawić skrótowo wnioski 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko — dziękuje Wysoka 
Rado Komisja Budżetowo — Gospodarcza za 2010 rok w temacie wykorzystanych funduszy 
sołeckich i nie będę się odnosił do tego, że ten fundusz sołecki reguluje ustawa z dnia 20 lutego 
2009 roku, do kiedy Rada powinna ten swój fundusz wydziekć lub nie wydziekć i później są te 
terminy, kiedy Burmistrz powiadamia sołectwo o kwocie, jaka jest dla sołectwa, wnioski z zebrań 
i tak dalej wszyscy radni otrzymak nie wiem czy Państwo sołtysi 

Przewodniczący Rady Miejskiej - sołtysi powinni dostać 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko — biuro rady 
dostarczy ja się skupie tylko na tym, co komisja wypracowała, więc pierwsze to jest tak Przy 
przeprowadzaniu zebrań wiejskich dotyczących podziału funduszu sołeckiego ze strony Urzędu 
Miejskiego zapewnić fachową pomoc i doradztwo pracownika ds. funduszu sołeckiego. 
Planowane zadania z funduszu sołeckiego powinny być konsultowane z Urzędem Miejskim w 
celu maksymalnego wykorzystania dotacji z budżetu państwa, i tutaj jest, co mówiła Pani randa 
Sławska w temacie funduszu sołeckiego było by super gdyby fundusz sołecki był wykorzystany w 
100% to wtedy z budżetu państwa ta kwota byłaby myślę, że maksymalnie wpłynęłaby do 
budżetu gminy. Kolejny wniosek to przy analizowaniu i zatwierdzaniu wniosków Pani Burmistrz 
Węgorzyna powinna zwrócić szczególną uwagę na cel wydatkowanych środków tutaj chodzi 
oczywiście Rada nie ma takich uprawnień czy kompetencji, jeżek walne dane zebranie coś sobie 
uchwak to Rada tego nie może zmienić, ale żeby z danego zadania wynikało, na co te środki idą, 
bo dopiero później przy realizacji pewnego zadania wychodzą rzeczy na przykład organizacja 
imprez sportowych wszystko dobrze tam jest jakiś zakup nagród tam różnych rzeczy i przy 
realizacji wychodzi, że kupuje się jakieś kiełbaski ciasta. Ustawa o funduszu sołeckim w zasadzie 
nie zezwala na przeznaczanie środków na konsumpcje można sobie jeździć transport kczyć, bilety 
kupować do teatru czy kina na konsumpcje dokładnie nie ma. To są pieniądze sołectwa i 
dokładnie w 3 punkcie tak jak mówi ustawa komisja wnioskuje o to żeby środki z funduszu 
sołeckiego mieszkańcy przeznaczak na cele, które mają służyć; a) poprawie warunków życia 
mieszkańców, b) być zgodne ze strategią rozwoju gminy, c) powinny być zadaniami własnymi 
gminy tam jest jeszcze chyba z innej ustawy, że można przeznaczać na skutki usuwania klęsk cos 
takiego, że na to można przeznaczać. 4 przy sporządzaniu wniosków w danym przedsięwzięciu 
dokonywać zapisów w sposób szczegółowy za pomocą wykczeń, kosztorysów, określenia zakresu 
oraz metrażu danej inwestycji lub realizacji zamierzonego przedsięwzięcia tu chodzi o to, że są 
robione pewne rzeczy np. koszenia, ale jak się pytakśmy w terenie ile na przykład Pani sołtys czy 
Pan sołtys wykasza proszę nam podać to praktycznie nikt nam nie powiedział, że kosi hektar czy 
kosi 2 hektary. Sołtysi robią robotę widać tą robotę na gruncie w terenie natomiast a to byłoby 
potrzebne, że kosimy tyle i tyle razy tyle, bo zależy od pory roku od wilgotności, bo ta trawa 
różnie rośnie i wychodzi ileś tam pakwa. W niektórych sołectwach pakwo jest planowane w miarę 
podobnie a ilość tego koszenia z nikąd się nie bierze, jeżek się planuje jakieś grodzenie na 
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przykład to wtedy ilość metrów, jeżek jest to teren gminny to można takie coś wykonać kalkulacja 
jest prosta tylko ją trzeba wyliczać ja podawałem na tym zebraniu jak Państwo sołtysi bykście w 
Winnikach jak jeszcze świętej pamięci Sobczyk zakładał trawnik to metrów kwadratowych to tyle 
i tyle w planie wyszło tyle i tyle było bardzo szczegółowo. Jak skończę to będzie mógł sołtys się 
wypowiedzieć przy sporządzaniu wniosku dotyczącego podziału funduszu sołeckiego w zapisie 
danego przedsięwzięcia dotyczy wykaszania, zakupu pakwa to już mówiłem i też jest taki wniosek 
Pani Sekretarz żeby przedstawiła stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w 
temacie przesuwania, bo często Państwo sołtysi pytak czy można przesuwać środki z jednego 
działu do drugiego stanowisko Regionalnej Izby jest różne natomiast ja uważam, że ustawa o 
funduszu sołeckim nie daje takich możkwości z innych ustaw podobno można to robić a nawet, 
jeśk by się coś przesunęło to już nie ma tego zwrotu do budżetu z państwa. Fundusz sołecki jest 
stricte punkt a nie można nim manipulował. I w podsumowaniu po dokonaniu analizy rozdanych 
materiałów i wysłuchaniu wyjaśnień Pani Skarbnik oraz wizją wybiórczo wybranych sołectwach 
Komisja stwierdza, że środki z funduszu sołeckiego w dużym stopniu przyczyniają się do 
poprawy życia mieszkańców danego sołectwa oraz wpływają na estetykę i wizerunek sołectw. 
Wszędzie gdzie bykśmy to widać wystarczy nie powinno się robić porównania, ale jak się z 
Dobrej jedzie przez Mieszewo i następną miejscowością są Siedkce to widać, że Mieszewo jest z 
Gminy Węgorzyno a Siedkce w innej gminie bardzo ładnie widać tą pracę. 

Pani Burmistrz - oczywiście na korzyść Mieszewa? 
Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko — na korzyść 
Mieszewa tak oczywiście. Jednocześnie Komisja stwierdziła, że w niektórych sołectwach środki z 
funduszu sołeckiego wydawane są na cele niesłużące wszystkim mieszkańcom sołectwa na 
przykład 50% sołectw przeznaczyło środki na konsumpcję 50 % tak. Tak podaję ilościowo 
sołectwami są sołectwa, które w ogóle nie przeznaczają w tym kierunku tak jak się pytakśmy 
jednej Pani sołtys czy były jakieś przekąski to my robimy sami gotujemy grochówę czy coś. 
Korzyścią dla gminy są dodatkowe dotacje z budżetu państwa a w przypadku funduszu za 2010 
rok uzyskakśmy kwotę tj. kwota 35.302,63 Komisja uważa, że te pieniądze powinny trafić na 
poprawę infrastruktury wsi. Na tym protokół zakończono 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, proszę radna Pietrusz 

Radna Pietrusz — ja tylko dopowiem króciutko, bo ja byłam w tej komisji i chciałabym 
podziękować sołtysom, bo wieś się zmieniła wiem, bo pracowałam taką miałam pracę za 
komuny, że odwiedzałam chałupę od chałupy i pozytywnie i chwała za to wjeżdża się jest 
przyjemnie pozasadzane jest okoszone nie wiem czy wiedziek, że my przyjedziemy, ale są 
pozasadzane kwiatki naprawdę zmieniło się na plus i tak trzymać dalej natomiast to, co mówił 
przewodniczący w tych wnioskach tam trzeba szczegółów my wnioski żeśmy wszystkie 
przeglądak za 2010 rok, akurat Winniki, które wpłynęły do Urzędu, ale wpływają na okrągło 
zdaniem komisji powinny być bardziej szczegółowo. Zwracamy uwagę Pani Burmistrz, że gdy 
podpisując wnioski temu tematowi się przyjrzała. I jeszcze jedno bykśmy w Runowie Pani 
Burmistrz mam do Pani prośbę zakończmy spór o ten kort pomórzmy dla tego sołectwa Runowa 
dokończyć kort jest to naprawdę ewenement na terenie sołectw nikt takiego przedsięwzięcia nie 
prowadzi. To przedsięwzięcie na dzień dzisiejszy ich przerasta czy przerosło, ale to nie znaczy 
żeby tego nie dokończyć są tam urządzenia do ćwiczeń, kort jest zagrodzony nie wiem ile by było 
tego potrzeba, ale mam do Pani prośbę nie kłóćmy się, bo każda sesja a bo Pani nie ma 
dokumentacji a bo to nie ma pieniędzy a bo to pieniądze przepadną i to nie tylko prośba do Pani 
Burmistrz, ale i do wszystkich radnych 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnej z komisji to jest uwaga 

Pani Burmistrz — ale ja chcę tylko powiedzieć, że chyba mnie radna nie słuchała zbyt dokładnie 
ja powiedziałam że załatwiam dokumenty po to właśnie żeby dokończyć bez Pani prośby 
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Radna Pietrusz — ale ja tylko ponawiam Panie przewodniczący może wcale się nie będę 
odzywała 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze sołtys Sarnikierza 

Sołtys Sarnikierza Pan Stępkowski - u nas pracownica wczoraj była na zebraniu, jeżek chodzi 
o te przejadanie naszych pieniędzy sołeckich 

Pani Burmistrz — na szkoleniu 

Sołtys Sarnikierza Pan Stępkowski - i niestety możemy przejadać jak Pan tak mówi, ale to nie 
jest tylko przejadanie to są dla dzieci nagrody paczki, kiełbaska to jest tylko z gościnności 

Radny Szymko — ale ja nie mówię nic na temat nagród 

Sołtys Stępkowski — ale możemy 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze, ale dziękuje sołtysowi Pani Sławska krótko proszę 

Radna Sławska - słuchajcie Państwo, jeśk chodzi o te fundusze sołeckie to nie tylko jest mój 
ból, ale i wszystkich sołtysów i jest taki problem może niech po prostu nam nie wiem Pan 
Szymko mówi tu o metrach wykoszonej trawy ja naprawdę nie wiem. Niech przyjedzie pracownik 
z Urzędu niech nam to mniej więcej wymierzy tak jak kiedyś tu Józek Korcz powiedział, że 
czasami trzeba czasami trzeba 6 razy wykosić a czasami jest, że trzeba trzy razy kosić. I teraz, co 
ja będę chodzić z metrówką ja się nie znam na tym. Generalnie, o co mi chodzi proszę Państwa 
my byśmy musiek, jako sołtysi zatrudnić sobie sekretarkę momentami z tego, co musimy jeszcze 
zapisać prawda pewne rzeczy rozpisać dokładnie naprawdę nie na wszystkim się znamy 
potrzebujemy więcej tej pomocy z Urzędu od pracowników może ich Pani przeszkokć mówię już 
tam pewne rzeczy nam jakoś idą, ale dużo rzeczy jeszcze nie wszystko wiemy wszystko umiemy 
po prostu podziekć te fundusze żeby nie wynikały takie niepotrzebne sytuacje, że na śrubki mi 
zabrakło i się okazało, że ja musze jeszcze dokupić dwa kilo śrubek 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisja w 
pierwszym punkcie mówi żeby pomóc sołtysom 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej Sławskiej jednocześnie sołtysowi, proszę 
jeszcze raz udzielę głosu 
Sołtys Sarnikierza Pan Stępkowski - to jest tak my miekśmy uchwalenie projektu budżetu w 
Sołectwie Pani Biirmistrz była my żeśmy wszystko robik ogólnikowo, bo to się nie da wycenić na 
daną rzecz mniej więcej można okreśkć, ale można powiedzieć na to czy na tamto, ale w danym 
budżecie, którą numeracje ma taką można było to zaokrąglić, że na to na to będziemy 
przeznaczak pieniążki 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje sołtysowi za wyjaśnienia 

Przewodniczący Rady Miejskiej - fundusz jest już trzeci rok chyba to już chyba jest coraz 
lepiej 

Radna Sławska - jest coraz lepiej 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu informacje Przewodniczącego 
Rady Miejskiej o działaniach podjętych w okresie między sesyjnym będę mówił skrótowo 
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praktycznie w okresie od 30 czerwca rozpoczęły się sprawy o odwołaniu radnego była skarga 
pisałem uzasadnienia odbyła się rozprawa i dlatego dzisiaj wręczyłem podziękowanie i kwiaty, bo 
wyrok jest prawomocny ta sprawa jest zakończona. Pani Sekretarz przekazała też, że Komisarz 
wyborczy ogłosił wybory będzie komunikat podany na kstopad prawdopodobnie. Zaraz za tym 
zaczął się temat Wojewoda wzywał do składania wyjaśnień w sprawie naszej uchwały maja w 
sprawie skargi tam na działania Pani Biirmistrz, którą składał Pan Kucza chodziło o te długie 
uzasadnienia i dlatego Komisje czytały sens całego uzasadnienia, bo tam krótkie zdania ze skarga 
jest niezasadna z powodu tego, że przekroczył dochód to Urząd Wojewódzki uznawał to, że to 
jest za mało i te wszystkie procedury ja w pewnym momencie może źle napisałem, bo jedno 
zdanie Pani Marta mnie przestrzegała nie pisz tego, bo napisałem, że na tym etapie wyjaśnień 
uznaję wyjaśnienia za sprawę skończoną. To za tydzień otrzymakśmy uchwała została uchylona, 
ale po rozmowach z Panem Kucza, Kucza wycofał skargę i się sprawa sama rozwiązała, ale Urząd 
Wojewódzki 8 sierpnia wysław wiadomość też o tym prasa pisała, iż wszczęto postępowanie 
wobec radnego pisałem wyjaśnienia najciekawsze jest to, że, jako Przewodniczący mam 
odpowiedzieć w ciągu 5 dni a nast. A następne pismo ciągu 3 dni i urzędnicy próbowak mnie 
gdzieś tam ściągać różnie to wyglądało. Papiery krążą wyjaśnienia funkcjonują sprawa na dzisiaj 
nie wiadomo, co się dzieje sprawa nie jest zakończona. W trakcie tego okresu byłem na „Festynie 
trzeźwości" na dożynkach gminnych i powiatowych, na rozpoczęciu roku szkolnego, ale powiem 
0 dożynkach gminnych. Nasze dożynki gminne były bardziej dostojne niż dożynki powiatowe, 
mimo że tam było więcej dostojnych gości, ale chcę podziękować rodzicom i dzieciom za te 
kosze, które przynieśk, które stały przed sceną przed ołtarzem, chociaż miałem inne głosy, czego 
tak szybko zostały zabrane one całą część oficjalną przestały, ale jak zaczęły się podchody 
mieszkańców to ja sobie kosz wezmę nie te koszy nie były dla reszty mieszkańców i to ze zostały 
zabrane przed zakończeniem dożynek. Bardzo dobre odczucie jest dla młodzieży za występ, 
który był w Węgorzynie młodzieży ze Szkoły z Runowa, Węgorzyna i Gimnazjum, bo ten występ 
był pierwszym punktem występu młodzieży w Resku na dożynkach powiatowych i chwała cześć 
tej młodzieży, rodzicom za kosze i nauczycielom, że tą młodzież przygotowak do tych występów. 
W trakcie tego okresu, że tak powiem powiedzmy ogólnie, bo o szczegółach nie mogę 
powiedzieć, bo jak zacząłem drogą oficjalna próbować naprawić drogę w Wiewiecku Pani 
Burmistrz próbowała mi pomóc, bo przecież ja tylko jestem, co zrobimy to oczywiście wszystko 
poszło na nie czy to będzie Nowogard czy Koszalin Dyrekcja zleceń się nie załatwia drogę 
Wiewiecko żeśmy wspólnie z mieszkańcami przy moim sprzęcie pomocy żeśmy sokdnie naprawili 
1 jeszcze by się przydało, ale to trzeba było funduszy na ile starczyło to żeśmy trochę ja trochę 
mieszkańcy jakoś sobie poradzili droga nie powiem, że jest asfaltowa, ale jest utwardzona w 
okresie przyjmowania mieszkańców w tematach różnych mieszkańców odsyłałem do wydziałów 
w temacie na przykład ogrodów działkowych w Runowie tam problemy są. Ja, jako 
Przewodniczący, co mam do ogrodów działkowych praktycznie tam jest zarząd tam tematy są 
praktycznie do Gminy, ale wpłynęło też świeży temat pismo już może nie jest świeże, ale myślę, 
że to Pani Burmistrz będzie przy budżecie całorocznym mówiła nie będę czytał szczegółów, ale 
chodzi o to żeby gmina wykonała kanalizacje wod. — kan. dla świeżo nabytych działek właściciek 
w końcu ukcy Bocznej nie chodzi to o 10.000,00 Ja od razu powiedziałem tym potencjalnym 
nabywcą oni złożyk do Biirmistrz, ale wiadomości radnego żeby w przyszłym budżecie 
zabezpieczyk pieniądze na wodę i na kanalizacje, bo Ci mieszkańcy zakupik działki będziemy o 
tym rozmawiać wniosek Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — ale prywatne osoby i chcą żeby przez ich prywatne tereny pociągła gmina sieć 

Przewodniczący Rady Miejskiej — to już będą szczegóły o tym będziemy rozmawiać w innym 
temacie ale mieszkańcy przychodzą i myślą że będziemy coś takiego robić powiedziałem że 
pewnie zrobimy do granicy działki ale tam są powydzielane drogi wewnętrzne i inne działki 
prywatne mówią że na prywatoych też można robić ale to będzie temat inny te pisma świeżo 
wpłynęły . Wpłynęło również pismo od młodzieży z Gimnazjum świeży temat młodzież z 
Gimnazjum im. Orła Białego w Węgorzynie wnioskuje o powołanie młodzieżowej Rady w 
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Węgorzynie w załączeniu przedstawiamy statut działalności tej rady wraz z Ordynacją wyborczą 
w imieniu młodzieży podpisał Piotr Sałdak kder inicjatywny ds. powołania Młodzieżowej Rady w 
Węgorzynie to jest świeży temat to pismo wpłynęło tydzień temu nie będziemy się teraz tym 
zajmować, ale wpłynęło też pismo rodziców to przeczytam, co uznam za zasadne. Rodzice dzieci 
przedszkolnych Przedszkola Pubkcznego w Węgorzynie do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Węgorzynie do kuratorium Oświaty w Szczecinie. Otrzymują Nowy Tygodnik Łobeski, Dyrektor 
Przedszkola Pubkcznego w Węgorzynie. I się prosi my rodzice dzieci przedszkolnych w 
Węgorzynie zwracamy się do Rady Miejskiej w Węgorzynie o wyjaśnienie na najbkższej sesji 
dotyczących naszych pism i w podpisie rodzice dzieci przedszkolnych Przedszkola Pubkcznego w 
Węgorzynie (ze względu na sytuację poktyczną w Węgorzynie oraz w obawie o siebie nie 
podajemy swoich nazwisk). Ja, jako Przewodniczący odpowiadam tak my, jako Przewodniczący 
na anonimy nie odpowiadam. Pytałem Panie przecież dyskutujemy Paniami one też były ja jak 
przyjmuje to też to myślę, że w informacji Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych jest 
wszystko dziękuje proszę Pani radna Pietrusz 

Pani Radna Pietrusz - Panie Przewodniczący z uwagi na to, że takie samo pismo, które Pan 
przed chwilą zacytować ja też dostałam Pan treści nie podał, czego dotyczyło ja nie będę 
odczytywać dotyczyło przede wszystkim wiadomo, że przebywania Pani Burmistrz dziecka w 
czasie ferii zimowych tak? 

Pani Burmistrz — nie 

Radna Pietrusz - nie teraz na wakacje przepraszam, że się mylę, ale ja tylko mam pytanie Pan 
nie powiedział, jakiej treści dotyczyło nie wiem, dlaczego do mnie, jako do radnej też to przyszło 
pocztą. Czy Pan w ogóle badał ten temat próbował wydać opinie jakąś na ten temat 

Przewodniczący Rady Miejskiej - nie trochę na internecie trochę poczytałem posłuchałem nie 
dochodziłem, bo chciałem się skontaktować z osobą 

Radna Pietrusz - jako w rok Przewodniczącego czy w Komisji Oświatowej czy w ogóle Pan 

Przewodniczący Rady Miejskiej - nie zająłem się tym tematem 

Radna Pietrusz —nie zajmował się Pan 

Przewodniczący Rady Miejskiej - bo powiedziałem my, jako przewodniczący ja się pod tym 
podpisuje, jako Mazuro a tutaj 

Radna Pietrusz, - bo tutaj są chyba takie same podpisy 6 podpisów z takim samym 

Przewodniczący Rady Miejskiej - chyba z jednego długopisu 

Radna Pietrusz - chyba tak 

Przewodniczący Rady Miejskiej, - bo to są trudne tematy o tym trzeba rozmawiać to nie jest 
Białoruś żeby nie rozmawiać 

Radny Gwóźdź - Tygodnik nam wyjaśni wszystko we wtorek 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Tygodnik się chyba takimi rzeczami nie zajmuje 

Radny Gwóźdź - na pierwszej stronie będzie 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - informacje Przewodniczącego zakończyłem. 

VII 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu wolne wnioski i komunikaty. Jak 
nie ma wolnych wniosków i komunikatów to powiem, że na 13: 30 radni jesteśmy zaproszeni do 
Przedszkola, ale wolnych wnioskach muszę zwrócić uwagę Radnemu Powiatowemu, że proszę na 
następnej sesji czy w ogóle na terenie gminy nie roznosić ulotek wyborczych można to robić poza 
terenem. A stwierdziłem dzisiaj sygnały do mnie doszły i proszę na przyszłość tego nie 
praktykować. Nie oczekuję wyjaśnienia 

Rady Powiatowy Pan Józef Drozdowski - ja chciałem przeprosić rzeczywiście Pani Sekretarz 
zwróciła mi uwagę Pan Radca prawny również w błąd ścisłości to nie były ulotki tylko były 
informacje o spotkaniu mieszkańców było to ogłoszenie nie były to żadne ulotki, plakaty, ale 
przepraszam 

Radna Pietrusz, - ale to świadczy o Panu Radnym, który 

Przewodniczący Rady Miejskiej - chodzi o to, żeby była reakcja to mówię do wszystkich 
radnych i żeby było wiadomo my powinniśmy być bezpartyjni a jak się będziemy w wyborach 
zachowywać to na inny forum podyskutujemy 

Radna Pietrusz - Panie Przewodniczący, ale proszę w tym temacie nie zabierać głosu 

VIII 
Przewodniczący Rady Miejskiej - tak jest czy są jeszcze jakieś wolne wnioski i komunikaty nie 
ma. Zamykam X sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie dziękuje Państwu, dziękuje radnym. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 56 ponumerowanych stron oraz 18 
załączników. Na tym protokół podpisano i zakończono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

)wała: r / 

Wifoleta Wojnarowska 
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